
1پنج شنبه 6 دی ماه 1397    شماره هشتم

هفته نامه سیاسی و اجتماعی  استان قزوین
 پنج شنبه 6 دی ماه 1397   شماره هشتم  8 صفحه  قیمت : 1000 تومان

شفیعی ها عضو 
شورای مرکزی 

حزب موتلفه 
اسلامی کشورشد

عملیات 
گازرسانی به 
32 روستای 
الموت غربی

حجت الاسلام 
قوامی برخی 

مطالب را گفت ؛ 
اما حقایق را نگفت!

دردوازدهمین مجمع عمومی حزب موتلفه اسللامی که 
با شللعاراحیای مدیریت جهادی ،حل مشللکات کشوربا 
مسئولیت پذیری حزبی درروز پنجشنبه۱۵ آذر در تهران 

برگزار شد. محمد حسین شفیعی ها ...

معاون عمرانی اسللتاندار قزوین از گازرسانی به 32 روستا 
در محورهای دسللتجرد و پررود از توابع الموت غربی خبر 
داد. مهندس علی فرخ زاد ضمن مهم برشمردن گازرسانی 

به روستاها و مناطق دورافتاده...

رئیس شورای اصاح طلبان استان قزوین معتقد است که 
سلله نماینده اصاح طلب استان در مجلس، خیلی موفق 
نبوده اند چون هرکدام مسللیر خللود را رفته و با یکدیگر 

اتحاد و انسجام ندارند...

صفحه2

ویترین

نگاه های جناحی در دفتر نماینده ولی فقیه جایی ندارد 

کشف جسد زن جوان در زمین های کشاورزی  روستای حسن آباد کلج  �
سخنی با سردار سرافراز جناب آقای فرج اله فصیحی رامندی �
دستفروش ها را بیا بیم �
دفاع یک نماینده مجلس از رفتار توهین آمیز درازهی!  �
لزوم شفافیت درمدیریت پسماندها �

صفحه2 صفحه2 صفحه3 

انا لله و انا الیه راجعون

قال رسول الله )ص(: اذا مات العالم الفقیه ثلم فی الاسام ثلمة لایسدها شیء
ارتحال فقیه مجاهد و فرزانه، شاگرد مکتب 

حضرت امام خمینی)ره( و یار صدّیق رهبر معظم انقاب 

 حضرت آیت الله  العظمی هاشمی شاهرودی )طاب ثراه(
  رییس فقید مجمع تشخیص مصلحت نظام 

را به پیشگاه حضرت امام زمان ) عجج( ، مقام عظمای ولایت ، ملت ایران وهمه شیعیان 
جهان تسلیت عرض می نماییم 

برادر گرانقدر
جناب آقای  حاج رضا سبحانی فر

دبیر محترم جبهه مردمی  نیروهای انقلاب اسلامی استان قزوین  

درگذشت مادر خانم گرامی شما مرحومه حاجیه خانم  فاطمه 
قارپوزآبادی را خدمت جنابعالی و همسرگرامیتان تسلیت 

عرض نموده برای آن سفرکرده رحمت الهی  وبرای شما صبرو 
سامتی آرزومندیم. 

حسن رجبی ، امیرعلی رضایی 

برادر گرانقدر
جناب آقای علی کریمی 

خبردرگذشت پدر بزگ گرامی شما مرحوم کربایی  فخراله 
مافی  جهانی را خدمت جنابعالی وخانواده محترم تسلیت عرض 
نموده برای آن سفرکرده غفران الهی برای شما صبرو سامتی 

مسالت داریم .

حسن رجبی ، امیرعلی رضایی 

حزب موتلفه اسلامی استان قزوین
ائتلاف بزرگ پیروان ولایت قزوین 

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی به طورفوق العاده 
بدینوسیله از کلیه اعضاء محترم شرکت تعاونی مسکن مهرفرهنگیان ناحیه یک قزوین دعوت بعمل می آید تا در مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده 
نوبت دوم که در روزدوشنبه ۱397/۱0/24 راس ساعت ۱۵ درمحل سالن اجتماعات اداره کل آموزش و پرورش استان جنب استانداری قزوین تشکیل می 
گردد با دردست داشتن برگه سهام یا دفترچه عضویت حضور بهم رسانند، ضمنا طبق ماده ۱9 آیین نامه  نحوه تشکیل مجامع عمومی مصوبه ۱387/3/9 
هریک از اعضای تعاونی می توانند نماینده تام الاختیاری ازمیان اعضاء تعاونی یا خارج از آنان برای حضور درمجمع و اعمال رای تعین نمایند. تعدادآرای 

وکالتی هر عضو حداکثر2 رای وهرشخص غیرعضویک رای خواهد بود.
ضمنا وکالتنامه های عادی می بایست با حضوروکیل وموکل یک روزبعدازانتشار آگهی مذکورتا یک روزقبل ازتشکیل مجمع به غیراز ایام تعطیل ازساعت8 

تا ۱4دردفترتعاونی تنظیم وتوسط هیات مدیره و بازرسان بررسی وتایید شودومجوز ورود به مجمع صادرگردد.
در غیر این صورت وکالتنامه رسمی حضوردرمجمع می بایست به تاییدیکی از دفتر خانه های اسناد رسمی رسیده باشد .

دستور جلسه :
۱-گزارش هیات مدیره و بازرس  یا بازرسان 

2-طرح تصویب صورتهای مالی سال ۱396 تعاونی 
3-تعیین خط مشی و برنامه های تعاونی و طرح تصویب بودجه پیشنهادی سال ۱397 تعاونی 

4-اتخاذ تصمیم درخصوص انتخاب واحدها توسط اعضاء واجد الشرایط و تعیین تکلیف اعضای نسبت به پرداخت قدرالسهم خود تا کنون اقدام ننموده اند .
۵- انتخاب اعضاء هیات مدیره برای مدت 3 سال و بازرسین بمدت یک سال تعاونی 

تعاونی مسکن مهر فرهنگیان ناحیه یک قزوین    

قابل توجه مودیان محترم مالیات بر ارزش افزوده
مهلت ارائه الکترونیکی اظهارنامه مالیات بر ارزش افزوده دوره پاییز 1397
 از طریق س�امانه www.evat.ir حداکثر تا 15 دی ماه سالجاری می باشد.

 021-35019
ستاد خبری دفتر مرکزی حراست

روابط عمومی1526مرکز ارتباط مردمی
 امور مالیاتی استان قزوین

درمناظره برجام  وCFT دانشگاه بین الملل امام خمینی قزوین مطرح شد:

 دکتر شکوری راد؛ اصلاح طلب: 

برجام توسط کشورهای
 ۵+۱ برما تحمیل شد

 دکترسید محمود نبویان عضو جبهه پایداری:

برجام یعنی
ازبین رفتن اقتصاد کشور

حجت الاسلام قوامی برخی مطالب را گفت ؛ اما حقایق را نگفت!
ازعملکرد نمایندگان اصلاح طلب قزوین درمجلس راضی  نیستم

 درانتصابات استان دخالت نمی کنم

صفحه4

صفحه3

قدردانی از
 شیخ قدرت علیخانی  
و ضرورت پاسخگوئی 
به سئوالات بی جواب؟

هشدارشدید محسن حق شناس
عضو شورای شهر قزوین :

 قزوین به پایتخت 
پسماندهای صنعتی 
وخطرناک تبدیل 

شده است 

بحث داغ شورای شهر؛ 
جذب خارج از ضابطه نیرو درشهرداری قزوین

محسن حق شناس : پشت شیشه شورای شهربنویسیم  هر فرد جذب شده در  �
شهرداری سفارش شده چه کسی است!

صفحه5
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گروه اجتماعی نسللیم قزوین: جلسلله این هفته 
شورای شللهرقزوین با حضوربرخی ازاعضای تیم 
اقتصادی شهرداری قزوین با دستور»سیاست های 
کلللی تدویللن بودجه سللال ۱398 شللهرداری 

قزوین«، برگزار شد.
انتقاد عضو ش�ورای شهرازجذب خارج از  �

ضابطه نیرو درشهرداری قزوین
فرج الله فصیحی رامندی دراین جلسه با اشاره به 
اینکه جای کمیسللیون شهرسازی و برنامه ریزی 
در شورا خالی اسللت به نوسانات قیمت ها اشاره 
و عنوان کللرد: درحال حاضر با افزایش قیمت ها 
با چالش جدی در اجرای برنامه ۵ سللاله روبه رو 

هستیم.
وی بیللان کرد: بللا توجه به اینکه حسللاب های 
مسللتقل وساختارسللازمان ها تغییر کرده است 
پیشللنهاد می شللود بودجه به  صللورت متمرکز 
درنظرگرفته وسازمان ها به  صورت تنخواه  گردان 

اداره شوند.
این عضو شورا با اشللاره به اهمیت اولویت دادن 
بلله پروژه های نیمه تمللام گفللت: دربودجه 98 
به استثنای پروژه های ضروری نباید به هیچ  وجه 

پروژه جدیدی آغاز شود.
فصیحی خاطرنشللان ضمن اشللاره بلله اهمیت 
کاهش هزینه های اضافه بیللان کرد: باید تاش 
کنیم تا طلب شللهرداری ازدسللتگاه های دولتی 

حتی به صورت اوراق وصول شود.
وی بللا انتقللاد از جذب نیروی خللارج از ضوابط 
درشللهرداری گفت: در شش ماهه قبل از ورود به 
شللورای پنجم ۵7 نفر جذب شهرداری شده اند 
اما ازاول شهریورتا پایان اسفند گذشته ۱07 نفر 

درشهرداری مشغول به کار شدند که 80 درصد 
این نیروها خارج از ضابطه وارد شهرداری شده اند.

بگوییم هر فرد جذب ش�ده در شهرداری  �
سفارش شده چه کسی است!

محسن حق شللناس در جلسه شورای شهر بیان 
کرد: بودجه عمرانی باید براسللاس نظر شللورای 
شهر باشد نه شللهرداری ضمن اینکه پروژه های 

نیمه  تمام باید دراولویت قرار گیرد.
وی بیان کرد: پیشللنهاد می کنم یک بخشللی از 

بودجه به  صورت فریز شده دراختیاراعضای شورا 
باشد تا درچارچوب قانونی برای آن تصمیم گیری 
کنند واگردرمهلت قانونی از آن استفاده نکردند به 

شهرداری بازگردانده شود.
این عضو شورا درادامه ضمن انتقاد ازهزینه های 
اضافه و جذب خارج از ضوابط نیرو به شهرداری 
گفللت: بایللد یک لیسللت از کسللانی که جذب 
شهرداری شده اند پشت شیشه شورا نصب کنیم 
و بنویسللیم هرکسللی را کدام عضو شورای شهر 

معرفی کرده است.
 افرادی ک�ه به ما رأی دادند توقع حمایت  �

دارند !
سعید دقیقی دیگرعضو شورای شهردرواکنش به 
سخن حق شللناس مبنی براینکه اسامی افرادی 
که جذب شهرداری شده اند را روی شیشه شورا 
بزنیم و بنویسیم هرکدام سفارش شده چه کسی 
هسللتند عنوان کرد: اگربرای افراد جذب شللده 
دردوره های قبل هم این کار را می کنید برای این 

دوره هم انجام بدهید.
سعید دقیقی دیگرعضو شورای شهر قزوین دراین 
خصوص بیان کرد: بیشتررانندگان آژانس از قشر 
تحصیل کرده و یا ورزشکاران صاحب نام هستند 
اما برای اینکه مشکل معیشت دارند مجبورند که 
درآژانس کار کنند، این ها وقتی به ما رأی دادند 

توقع حمایت دارند.
آق�ای ش�هردار دربرابرمصوبات ش�ورای  �

شهرمقاومت نکند
عبدالرزاقللی نایب رئیس شللورای شللهر در این 
جلسه ضمن قرائت مصوبه شورای اسامی شهر 
قزوین درخصوص افزایش مبلغ قرارداد رانندگان 
آژانس شللهرداری عنللوان کللرد: 20 روز پیش 
مصوبه ای از سوی شورای شهر قزوین با اکثریت 
آرا به تصویب رسللیده و به شهرداری ارسال شد 
و قراربود شهرداری براساس آن یک لایحه تنظیم 

کند که متأسفانه این اتفاق نیفتاده است.
وی بللا گایه ازشللهردارعنوان کرد: چللرا آقای 
شللهرداردربرابر مصوبات شللورای شهر مقاومت 
می کند؟ راننللدگان آژانس ازاین که حقوقشللان 

رعایت نمی شود ناراحت هستند.
این عضو شورای شهرقزوین بیان کرد: ما مسئول 
پول شهرداری نیستیم، شهرداری اگر نمی تواند 
مصوبللات شللورا را محقق کند بایللد نماینده ای 
بفرسللتد وتوضیح بدهد که ایللن مصوبه برای ما 

مقدور نیست نه اینکه بی اعتنایی کند.
وی افللزود: درحللال حاضر به راننللدگان آژانس 
شللهرداری ظلم می شللود، بایللد دراین وضعیت 

گرانی و تورم حواسمان به آن ها باشد.

رئیس شللورای اصاح طلبان اسللتان قزوین معتقد اسللت که سلله نماینده 
اصاح طلب استان در مجلس، خیلی موفق نبوده اند چون هرکدام مسیر خود 

را رفته و با یکدیگر اتحاد و انسجام ندارند.
گروه سیاسی نسیم قزوین: سید ناصرقوامی درنشست خبری که درحسینه 
شخصی وی برگزارشد، گفت: فراکسللیون امید که اصاح طلبان درمجلس 
شللورای اسامی تشکیل داده اند بدون پایگاه اجتماعی است. چگونه می توان 
ازنمایندگانللی کلله با نللام اصاح طلبی به مجلللس رفته اند اما فراکسللیون 

اصاح طلبان را تشکیل نمی دهند حمایت کرد.
رئیس شللورای اصاح طلبان استان قزوین با اشللاره به کارنامه سه نماینده 
اصاح طلب اسللتان قزوین درمجلس گفت: این سه نماینده دراستان، خیلی 
موفق نبودند چون هرکدام مسیرخود را رفته وبا یکدیگر اتحاد وانسجام ندارند 

ومن ازعملکرد آنها راضی نیستم.
نماینده مجلس ششللم شللورای اسللامی اضافه کرد: درکل ازاصاح طلبان 
حاضردرمجلس رضایت ندارم وبارها اعام کرده ام آنها با سرمایه اصاح طلبان 
به مجلس رفته اند ولی حاضرنشللدند فراکسللیون اصاح طلبان را درمجلس 

تشکیل دهند.
***

اما قوامی نگف�ت: این نمایندگان چگونه و با بیانیه ها وحمایت های  �
چه افرادی وارد مجلس ش�ده اند و مردم به اعتماد چه کس�انی به آنها 
رای داده اند وخسارت 4 ساله ناکارمدی آنها را چه کسانی باید بدهند .!

نماینده مجلس ششللم گفت: ازفراکسیون اصاح طلبان درشورای شهرتقاضا 
می کنم انسجام بیشتری با یکدیگربرای پیشبرد کارهای مردم وشهرداشته وبا 
سایراعضا هماهنگ باشند. به آنها توصیه می کنیم با یکدیگرمتحدومتفق بوده 
واگر پیشنهادی نیزازجانب اعضای اصولگرای شورای شهر مطرح شد که به نفع 

شهرومردم بود همراهی کنند.
وی با اشللاره به میزان رضایت ازعملکرد لیسللت شورای اصاح طلبان استان 
اظهارداشللت: نمی توان به عملکرد کسللی انتقاد نداشت وهیچ  کس معصوم 
نیسللت ولی چیزی که من می دانم فراکسیون اصاح طلبان واعضای 9 نفره 

شورای شهر قزوین آدم های پاکی هستند.
ام�ا قوامی نگفت : ب�رای واگذاری یک پ�روژه 100 میلیاردی چرا به  �

شهرداری اعتراض کرده وخودش گفت وقتی از شهردار سئوال میشود 
می گوید مصوبه شورای قبل است ، سید نیک می داند ؛مصوبه شورای 
شهرقبلی که وحی منزل نیست وشورای جدید می تواند مصوبه را باطل 
کند چرا نمی کند؟! حجت الاس�لام قوامی اما نگفت فعالان س�تادهای 
انتخاباتی اصلاح طلبان درشهرداریها با چه مکانیزمی مشغول بکارشده 
اند وآیا بکارگیری 168نفرنیرو با سازوکارقانونی صورت گرفته است یا 

براساس رفیق بازی وجناح بازی .
 حجت الاسام قوامی همچنین درباره انتصابات دراستان افزود: من درانتصابات 
اسللتان دخالت نمی کنم چون کشوررییس جمهورواستان، استانداردارد وباید 
مسللئولان و مدیران خوبللی را برای جامعه انتخاب کننللد اما من هم اکنون 
ازبسللیاری ازانتصاب های جدید استان اطاع نداشته واخبار آنها را ازدیگران 

می شنوم.
حج�ت الاس�لام قوامی  ام�ا نگفت؛ بیانی�ه حمای�ت از روزبه را چه  �

وقت امضاء کرده اس�ت: دراین بیانیه آمده است ، انتصاب جناب آقای 
مرتضی روزبه، درجهت تحقق منافع اس�تان،ازنتیجه تشریک مساعی 
آیت ال�ه باریک بی�ن، آیت اله محمدی تاکندی، حجج اس�لام قدرت اله 
علیخانی و س�ید ناصر قوامی تبعیت کرده وبا اعلام حمایت ازایش�ان 
به انتصاب جناب آقای مرتضی روزبه کمک کرده است، همراهی ائتلاف 
اصلاح طلبان استان از جناب آقای »مرتضی روزبه« در جهت حمایت از 
دولت ودرش�رایط پرچالش داخلی و بین المللی مي باشد وبدیهی است 
این حمایت تا جایی که رویکرد استاندار محترم استان قزوین درجهت 
تحقق مطالبات مشروع رای دهندگان، انتصاب مدیران کارآمد وپایان 
دادن ب�ه میدان داری به عناصر ناکارآمد باش�د، ادامه خواهد یافت آیا 

این موضعگیری به معنای عدم دخالت است !

 سید ناصر قوامی همچنین درگفتگوی دیگر؛ ترک زودهنگام همتی ازقزوین 
را یک آسیب برای استان دانست وگفته است : زاهدی راازقبل درجلسات بنیاد 

باران می دیدیم و مورد تأیید وحمایت رئیس جمهور هشتم است . 
وی درجایی گفته اسللت ؛ کسی که درستاد آقای قالیباف بوده امروز معاون 
استانداراست پس طبیعتاً این فرد اعتقادی به دولت آقای روحانی ندارد و یا 
نمی تواند خواسته مردم استان را پاسخ دهد، من معتقدم با این تیم اقتصادی 
که درقزوین مخصوصاً درحوزه استاندار حاضرهستند مشکلی حل نمی شود 
اگراین موضعگیری دخالت نیسللت ؟! پس چیست ؟! مشخص می شود که 

کسی به سفارشات اوعمل نمی کند نه اینکه اودخالت ندارد .
جناب اقای قوامی؛ هنوزچند سللال ازجمع اوری امضای 600نفر» به ادعای 
دوستان تان« برای عزل استاندارومتعاقب آن جشن وپایکوبی بخاطر تعویض 
اسللتاندارکه ناشی از فشارولابی جنابعالی ودوستان شما اتفاق افتاد نگذشته 
است !»  بناگاه یاد جمله استاندارسابق افتادم که با کنایه گفت ؛این افراد چراغ 
هیچ کس را تا صبح روشن نگه نمیدارند « ولی اکنون با زرنگی دست پیش 

گرفتید این هم ازشگرد تکراری اصاح طلبان است!
این فعال سیاسللی با اشاره به وضعیت اقتصادی ومعیشتی مردم وحمایت از 
رییس جمهوری گفت: رهبرانقاب ازهمه رییس جمهورهای کشور تا آخرین 
لحظه حمایت کرده وطبعا باید ازرییس جمهوری که سرکار است حمایت کرد 

چون تضعیف وی تضعیف خود ملت و کشوردرمقابل اجانب است.
اما قوامی نگفت؛آیا درزمان دولت نهم هم ازرییس جمهوروقت طبعا  �

حمای�ت می کرد چون به گفته خودش تضعیف دولت به نوعی تضعیف 
ملت وکش�وردرمقابل اجانب است!  آیا ایشان حاضراست کسانی برای 
تحریم شدن ایران به دشمن چراغ سبز نشان دادن را به مردم معرفی 

کند؟ 
قوامی با اشاره به فضای سیاسی استان گفت: فضای سیاسی استان برگرفته 
از فضای سیاسی کشوراست وهمان مسایل سیاسی کشورخوب یا بد دراستان 

نیزجریان دارد.
وی افزود: الان مسللایل اقتصادی وگرانی درجامعه ریشلله درمسللایل کان 
کشوردارد وبا بیانیه دادن اصاح طلبان مشکل گرانی حل نمی شود و تعطیل 

شدن کارخانه ها دلایل مهمی دارد که باید آنها را حل کرد.
وی گفت، دولت روحانی که اصاح طلب نیسللت کجا وزرای کشورو صنعت 
روحانی مانند رحمالنی فضلی وشریعتمداری  اصاح طلب هستند کاردست 
اصاح طلبان نیسللت و ما برای اینکه تفکرلنگ برخود ببندیم و نان خشک 

بخوریم روی کار نیاید به روحانی رای دادیم. 
***

 آقای قوامی اما نگفت ؛ درگفتگو با شرق خودش گفته است؛  قریب  �
به پنجاه س�خنرانی درهمایش های مختلف انتخاباتی داشته اند وبرای 
پیروزی اصلاحات دردوانتخابات ریاس�ت جمهوری و ش�ورای اسلامی 

شهر زحمات فراوانی کشیده اند 

 قوامی درگفتگوبا روزنامه شرق می گوید:هیچ شکی نیست که پیروزی آقای 
روحانی درسال 92 با حمایت قاطع اصاح طلبان ودررأس آن آقای خاتمی و 
مرحوم آقای رفسنجانی میسرشد؛ اما اراده ای وجود داشت تا به طورمستقیم 
به نقش اصاح طلبان درآن پیروزی اشاره ای نشود. بنابراین نام اعتدال وامید 
انتخاب شللد. اعتدال وتدبیروامید و قس علی هذا زودگذرند و آن چیزی که 
ماندگار است، اصاحات است. آقای روحانی حرف های اصاح طلبانه می زند و 

مانند آقای خاتمی همان روش اصاح طلبی را دارد.  
حجت الاسللام قوامی با اشللاره به انتخابات مجلس گفت: دردوره گذشللته 
2۵نفرازکاندیداهای اصاح طلب قزوین رد صاحیت شدند وما چون گزینه ای 
نداشللتیم دنبال اصولگرایان معتدل مانند مهندس سیاهکالی هم رفتیم که 
هیچ کدام شللرایط ما را نپذیرفتند ومی گفتند اگر شللما اصاح طلبان ازما 
حمایت کنید رای ما کم می شود و حاضرنبودن شرط ما را بپذیرند ودرنتیجه 

ازآنها حمایت نکردیم.
قوامی اما نگفت ؛ شرط آنها برای کاندیدای نمایندگی مجلس چه بود  �

که آقای سیاهکلی قبول نکردند وهمچنین نگفتند افرادی که شرایط را 
قبول کردند توانستند به مردم خدمت کنند اگر موفق بودند که ایشان 
بای�د ازنمایندگان اصلاح طلب راضی می بود اگر راضی نیس�تند نباید 
درمقاب�ل حمایتی ک�ه ازآنها کرده اند و رای روس�تاییان صادق و پاک 

ضمیر را برای دوستان خود گرفته اندآیا نباید پاسخگو باشند؟
رییس شورای اصاح طلبان استان همچنین تصریح کرد که نماینده مجلس 
شورای اسامی اصا قدرتی ندارد، نماینده مجلس مثل یک منشی است که 
اگر قانونی را هم بنویسللد شورای نگهبان می تواندآن را خط بزند همه کاره 

شورای نگهبان است و...
ما به جهت یادآوری جناب آقای قوامی یادداشت خود او که مجلس را راس 
امورمی داند را که در تاریخ 28 بهمن ۱387 در خبر آناین منتتشر شده را 

بازنشرمی دهیم.

آیا مجلس در رأس امور است؟
سید ناصر قوامی

سللخنان آقای الهام در مورد اینکلله مجلس حق ایجاد تغییردرلایحه بودجه 
را ندارد وفقط باید آن را تصویب کند نشللان می دهد که ایشللان نسللبت به 
ابتدایی ترین اصول حقوقی آشللنایی ندارند چرا که سخنان ایشان در تناقض 
آشللکاربا موازین قانونی اسللت. اما فارغ ازبحث غیرحقوقی آقای الهام به نظر 
می رسللد که ایشان جایگاه »در رأس امور بودن« مجلس را نیز فراموش کرده 

اند و...
 بخللش دوم مقاله : بنابرهمین اصل هیچ  قللوه ای نمی تواند درکارقوای دیگر 
دخالت کند اما دراین میان امتیاز قوه مقننه این است که با تصویب قوانینی 
می تواند قوه قضائیه ومجریه را محدود کند اماهیچ یک ازاین دو قوه نمی توانند 
قوه مقننه را محدود نمایند حال اگر شخصی به خود اجازه دهد که مجلس 
را مکلف به تصویب لایحه بودجه کند این مسللأله در تناقص آشللکار با تمام 
عرف های جهانی اسللت به خصوص اینکه اگر گوینده این مطلب فردی مثل 
آقای الهام باشد که به خاطر عضویت در شورای نگهبان باید بیشتربا مسائل 
حقوقی آشنا باشد؛ تعجب مضاعف می شود چرا که ایشان به صراحت قانون 

اساسی را نقض می کنند.
عملکردها موجب شللده اسللت که قوه مجریه به خود اجازه دخالت در امور 

مجلس را بدهد ومجلس را در راس امور نداند.
سید ناصر قوامی در جایی نمایندگان مجلس را محدودکننده قوای دیگر می 
داند اما درمصاحبه خود آنها را منشی شورای نگهبان میداند که هیچ قدرتی 
ندارند  قرار بود که سید در این جلسه ناگفته های خود را در باره اصاحات 
بگوید اما گویا پشیمان شد و فقط مواضع عبور از روحانی را عملیاتی کرد تا 
اصاح طلبان را برای انتخابات ۱400 با سللازوکارجدیدآماده کند وبا مروری 
کوتاه در فضای رسانه ها  پارادوکس های زیادی در گفتارحجت الاسام قوامی 

مشهود است اما ما به همین مقدار بسنده کردیم.

سیاسی

نگاه های جناحی در دفتر نماینده ولی فقیه جایی 
ندارد 

آیت الله عبدالکریم عابدینی نماینده ولی فقیه و امام جمعه قزوین در مراسم تکریم 
و معارفه رییس دفتر نماینده ولی فقیه اظهار کرد:ازآن جایی که دفتر نماینده 
ولی فقیه در استان قزوین هم عنوان رهبری را با خود به همراه دارد وهم رسالت 
استانی برعهده دارد نیازمند همراهی وهم افزایی مجموعه استان است تا بتواند 

نقش و رسالت سنگین خود را به خوبی ایفا کند
وی افزود: آقای زمانی با این فضای طلبگی هماهنگی دارد، ایشان از چهره های 

فعال درعرصه برنامه های قرآنی، فرهنگی و آموزش وپرورش هستندوبرای ایشان دراین رسالت آرزوی موفقیت وسربلندی داریم.
وی با تقدیر از خدمات حجت الاسام  والمسلمین زاجکانی، رئیس سابق دفتر نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه قزوین 

عنوان کرد: آقای زاجکانی نیز ازچهره های فرهنگی وآموزش و پرورشی بودند وازخدمات ایشان قدردانی می کنیم.
دکتر کاظم زمانی فرهنگی بازنشسته اداره کل آموزش و پرورش استان قزوین بود که سالها درمعاونت پرورشی خدمت کرده 

است.   

شفیعی ها عضو شورای مرکزی حزب موتلفه 
اسلامی کشورشد

دردوازدهمین مجمع عمومی حزب موتلفه اسامی که با شعاراحیای مدیریت 
جهادی ،حل مشکات کشوربا مسئولیت پذیری حزبی درروز پنجشنبه۱۵ آذر 
در تهران برگزار شد. محمد حسین شفیعی ها دبیرحزب موتلفه استان قزوین 
از میان 62 نامزدی که کاندیدای عضوشللورای مرکللزی بودند با رای اعضای 

مجمع بعنوان عضوشورای مرکزی حزب موتلفه اسامی کشورانتخاب شد
درایللن انتخابات 3 نفرازاعضای3۵ نفره اصلی شللورای مرکزی حزب موتلفه 
آقایان)محمدکاظللم انبارلوئی ، محمدعلی مینائی فر دبیراسللتان مازندران و 
محمدحسین شللفیعیها دبیراسللتان قزوین (  بعنوان اعضای اصلی حزب از 

استان قزوین انتخاب شدند. 
شفیعی ها درسوابق خود دبیری حزب موتلفه استان قزوین ، دبیر ائتاف بزرگ پیروان ولایت قزوین ، دبیرجبهه خط  امام 
ورهبری استان قزوین ، مدیرکل اداره فرهنگ و ارشاد اسامی استان قزوین بمدت 9 سال ، مسئول دفتر نظارت شورای 

نگهبان استان قزوین ومعاونت پرورشی آموزش و پرورش ناحیه یک استان قزوین را در کارنامه خود دارد.

چهره های هفته

 گره گشای محرومین رفت 

 روح مرحوم حاج غامحسن 
درفشانی، چهره نام آشنایی 
قزوینللی بلله ملکللوت اعلی 
را  او  سیاسللیون  پیوسللت، 
مبارزاتللی  شناسللنامه  بللا 
او یک  میشناشندوبحق هم 
مبارزانقابی سرسخت بودند 

اما فقط پرداختن به یک بعد شللخصیت مبارزاتی 
جفا درحق اوست،  

 نسل های قبل ازانقاب حاج غامحسن را با سابقه 
مبارزاتی می شناسد اما نسل های بعداز انقاب او را 

درکنار محرومین بودن می شناسند.
حاج آقادرفشانی ازجمله شخصیت های بود که با 
پیروزی انقاب، کاروماموریت انقابی گری خویش 
را پایان یافته تلقی نکرد ، ایشان دوشا دوش افرادی 
مانند حاج نقی شفیعی ها ، حاج ناصرهمافر، حاج آقا 
حق شناس ) که رحمت خدابرآنها باد(  وعزیزدلمان 
حاج سللید حببب اله حاجمیری ) پدردوشهید ( 
وبرخی بزرگان دیگرعاوه برتکالیف انقابی گری 
که نظام بردوش آنها نهاده بود توانسللتند باهمت 
مضاعف وسللعی وتاش یاری گرجبهه وجنگ » 
درستاد جمع آوری کمک برای جبهه « نیزباشند.

 بنللده همزمان با تحصیللل افتخارهمکاری با این 
بزرگان را ازسللال  6۵ داشللتم، حاج آقا درفشللان 
مردی بود نه مشغله بازارو کاسبی و نه ریاست بنیاد 
شللهید هرگزاورا ازخدمت کردن به مردم محروم 
ومسللتضعف دورنکرد، اواین جمله » عبادت بجز 

خدمت خلق نیست « را زیبا سروده بود .
 هنوزخنده های ملس و شوخی ها وحرکات دستان 
اودرذهنم باقیست، بخاطر فشارکار بعضی وقت ها 
ازکوره درمی رفت اما برای خانواده سربازان به جبهه 

رفته ومددجویان زبانی نرم داشت .
توفیق  داشللتم با مرحوم درفشللانی دربنیاد بین 
المللی غدیر قزوین نیزهمکار باشم او یکی از افرادی 
بودکه بسللیارمورد اعتماد حضرت آیت اله باریک 
بین )ره ( بود، اودرهزینه کردها ودفاع ازبیت المال 
بسللیاراحتیاط می کرد، اوبرای تهیه سللبدغذایی 

سادات نیازمند بسیاردقت می نمود و....
اوعاوه برکرامت ودسللت خیرداشتن ازمشتریان 
پروپا قرص نمازجمعه بود،درودیوارمسللجد نبی با 
حاج آقا درفشان دوست بودند ، حجره های مسجد 
نبی وصندوق حضرت جوادالایمه گواهی میدهند 
کلله مرحوم حاج غامحسللن درفشللانی تا پایان 
عمروحتی در زمان کهولت سللن که قد او» دوتا« 
شده بود هرگزازنمازجمعه ودادن وام قرض الحسنه 

به گرفتاران سرباز نزد.
خدایش او رابا شهدا محشورکند

بحث داغ شورای شهر؛ جذب خارج از ضابطه نیرودرشهرداری قزوین
محس�ن حق ش�ناس : پشت شیشه شورای شهربنویسیم  هر فرد جذب شده در ش�هرداری سفارش شده چه کسی است!

حجت الاسلام قوامی برخی مطالب را گفت ؛ اما حقایق را نگفت!
ازعملکرد نمایندگان اصلاح طلب قزوین درمجلس راضی  نیستم

 درانتصابات استان دخالت نمی کنم

امیرعلی رضایی  سخن هفته

فصی�ح رامندی:  درش�ش ماهه قبل  �
از ورود به ش�ورای پنجم 57 نفر جذب 
شهرداری ش�ده اند اما ازاول شهریورتا 
پای�ان اس�فند س�ال گذش�ته 107 نفر 
درش�هرداری مش�غول به کار شدند که 
80 درص�د این نیروها خ�ارج از ضابطه 

وارد شهرداری شده اند.

 محس�ن ح�ق ش�ناس : بای�د ی�ک  �
لیس�ت از کس�انی که جذب شهرداری 
شده اند پشت شیشه شورا نصب کنیم و 
بنویسیم هرکسی را کدام عضو شورای 

شهر معرفی کرده است.

ب�ه  � واکن�ش  در  دقیق�ی  س�عید   
پیش�نهادحق ش�ناس : اگرب�رای افراد 
جذب ش�ده دردوره ه�ای قب�ل هم این 
کار را می کنی�د برای این دوره هم انجام 

بدهید.

س�ید ناصر قوامی : رهبرانقلاب ازهمه رییس جمهورهای کشورتا  �
آخری�ن لحظ�ه حمایت ک�رده وطبعا بای�د ازرییس جمه�وری که 
س�رکار اس�ت حمایت کرد چون تضعیف وی تضعی�ف خود ملت و 

کشوردرمقابل اجانب است

اما قوامی نگفت؛آیا درزم�ان دولت نهم هم ازرییس جمهوروقت  �
طبع�ا حمایت می کرد چون به گفته خودش تضعیف دولت به نوعی 

تضعیف ملت و کشوردرمقابل اجانب است! 

قوامی درکفتگوبا شرق : اراده ای وجود داشت تا به طورمستقیم به  �
نقش اصلاح طلبان درآن پیروزی اشاره ای نشود،بنابراین نام اعتدال 
وامید انتخاب ش�د،اعتدال وتدبیروامید و قس علی هذا زودگذرند 

وآن چیزی که ماندگاراست، اصلاحات است.
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دفاع نماینده مجلس از رفتار توهین آمیز درازهی!

روح الله بابایللی صالح، نماینده بوئین زهرا نیز دربللاره رفتار زننده نماینده 
سللراوان بللا کارمند گمرک به خبرنللگار »جوان آنایللن« می گوید:»فیلم 
نماینده سللراوان و کارمند گمرک سانسللور شللده اسللت! دراین فیلم 20 
دقیقه صحبت  رد و بدل شللده اما با دیدن فقط ۱2 ثانیه از آن می گویند 
که نماینده مجلس توهین کرده است؟ چرا نمی گویید که نماینده مجلس 

را هل دادند و او را از گمرک بیرون کردند و به او توهین شده است؟«
بابایللی صالح ادامه می دهد: »هیئت رییسلله مجلس فیلللم کامل را مورد 
بررسللی قرار داده و بر اسللاس آن تصمیم گیری می کند نه بر اسللاس ۱2 
ثانیه از فیلم که با غرض منتشرشللده اسللت ، به نظرمن نماینده سللراوان 

خیلی هم خوب برخورد کرده است!«
رفتارتوهین آمیزنماینده سللراوان سللوژه اصلی اکثرکانال های تلگرامی و شبکه های مجازی شد واکنش های منفی 
زیادی داشت وهیات رییسه مجلس برای بررسی این موضوع جلسه ویزه ای تشکیل دادکه مورد اعتراض مردم قرار 

گرفت. 

عملیات گازرسانی به 32 روستای الموت غربی

معاون عمرانی اسللتاندار قزوین از گازرسللانی به 32 روسللتا در محورهای 
دستجرد و پررود از توابع الموت غربی خبر داد.

مهندس علی فرخ زاد ضمن مهم برشللمردن گازرسانی به روستاها و مناطق 
دورافتاده گفت: انجام عملیات گازرسانی به روستاهای الموت غربی درراستای 
گسترش رفاه ومحرومیت زدایی در 32 روستا از توابع الموت غربی انجام شد.

وی ادامه داد: این عملیات در ۱6 روسللتای محوردستجرد ازجمله خسرود، 
دستجرد سفلی، طیاندشت، کله کوب و.. شامل ۱089 خانوار با متراژ شبکه 

76626 متر انجام شده است.
فرخزاد تعداد انشعابات در این محور را 900 عدد برشمرد و افزود: این محور 

دارای یک واحد ساختمان ایستگاه تقلیل فشارو یک واحدحفاظت کاتدیک C.P.S است.
وی اداملله داد: ایللن عملیات همچنین برای ۱6 روسللتای محور پررود از جمله پللررود، آکوجان قدیم و جدید، میلک، 
بهرام آباد و غیره که شللامل ۱278 خانوار اسللت انجام شللده که دارای ۱000 انشللعاب،  602۵6 متر شللبکه، 2 واحد 

ساختمان ایستگاه تقلیل فشار و یک واحد حفاظت کاتدیک C.P.S است.

به گزارش روابط عمومی شورای اسامی شهر قزوین، محسن 
حق شناس عضو شورای شهردردومین نشست هم اندیشی با 
نمایندگان مردم در مجلس شللورای اسامی، مدیران استانی، 
دکتر صفری شللهردار، رئیس و اعضای شللورای اسامی شهر 
و مدیران شللهرداری قزوین، گفت: مجموعه سایت محمدآباد 
ازابتدا برای پذیرش پسللماند عادی و خانگی طراحی شللد که 
در نوع خود ایده ای نللاب وصحیحی بود. زمین این مجموعه 
درکنللار مزایایی که از آن برخوردار بللود، یک ایراد جدی نیز 
داشت و آن این است که سطح آب های زیرزمینی آن بالاتر از 
مناطق دیگر است. به همین علت هم در این مجموعه  لندفیلد 
به صورت تلسکوپی طراحی و اجرا شده است. که در نوع خود 

در کشور منحصر به فرد است. 
وی افزود: درسللال 93 مجوزدفن زباله های صنعتی در سایت 
محمدآباد صادر شد. تفاوت این زباله ها با سایر پسماند ها دراین 
است که آلودگی آن ها ماندگاراست زیرا حاوی فلزات سنگین 
هسللتند. فلزات سنگین مثل  کادمیوم، نیکل، جیوه و ... مواد 

شیمیایی خطرناک از بین رفتنی نیستند.

وی اداملله داد: زباله های عفونی امکان بی خطر سللازی دارد 
اما پسللماند های صنعتی همانند لجللن خروجی کارخانجات 
رنگسللازی، پتروشللیمی، پالایشللگاهی و ...  را چلله کار می 
خواهیم کنیم؟! درصورت ورود مواد آلاینده به منابع آب های 
زیرزمینی، خسللارت جبران ناپذیری به محیط زیست و مردم 

استان خواهد آمد.  
عضو شللورای اسامی شهر قزوین متذکر شد: با نهایت تعجب 
مطلع شدیم  به دلیل اینکه جمع آوری پسماند صنعتی برای 
شرکتِ) ... ( سود آورنیست؛ مجوزازکارگروه داده اند که پسماند 
ها را ازاسللتان های دیگر به قزوین منتقللل کنند. ازهرجایی 
که ممکن بود این پسللماند های صنعتی را وارد شللهر قزوین 
شده است.ازاصفهان، پتروشیمی تخت جمشید، آریا سوسول، 
پالایشگاه گاز کاویان، پالایشگاه گاز فجر قم، ایام، نفت پارس، 

تهران، ایرانول، قلعه جیغ  مرز ترکمنسللتان، برق همدان و ...  
آن هم نه یک کامیون  بلکه  قواره های خیلی درشت و حجیم  

۱000  تنی.
حق شللناس افزود: جالب است بدانید فقط دریک مرحله ۱7 
تریلی لجن پالایشللگاهی از عسلللویه آورده اند و  هزاران مواد 
سللمی و خطرناک دیگر مثل لوله های آزمایشی و آشکار ساز 

هللای نفت جنوب و اقللام دیگر.آیا این اتفللاق باعث آلودگی 
محیط زیست و آب های زیرزمینی نخواهد شد؟! 

حق شناس اضافه کرد: ازاردیبهشت ماه با ورود مدیریت جدید 
محیط زیست اسللتان این رویه به صورت قانونی متوقف شده 
اما با روش های دیگروبه صورت غیر قانونی درحال انجام است 
وهنوزهم وارد استان می شود و بدون رعایت کوچکترین اصول 
کارشناسللی زباله ها در منطقه ما دفن می شللوند وتهدیدی 

جدی برای مردم ایجاد شده است. 
وی تصریح کرد: امیدوارم بللا عنایت نمایندگان محترم مردم 
درمجلس شللورای اسللامی ودرایت مدیریت ارشللد اسللتان 
وشللهرداری جلوی این کار غیراخاقللی وغیرحرفه ای گرفته 
شللود. این یک هشدارجدی اسللت که به واسطه سود جویی 
عده ای وغفلت مسللئولان، باید شللاهد باشیم  قزوین به یکی 

از مناطق دارای محیط زیست آلوده وپایتخت پسماند صنعتی 
ایللران  تبدیل خواهد شللد که فاجعه ای تاسللف باروخطایی 

نابخشودنی است.   
محسللن حق شللناس تصریح کرد: مگرنه اینسللت که قزوین 
دشللت کشاورزی است وبیشترین تولید کشاورزی را دارد چرا 
قزوین محللل دفن زباله صنعتی باشللد؟ قزوین تامین کننده 
بخش اعظمی ازغذای مردم ایران وپایتخت اسللت وکدام عقل 
سلللیم مرکز تولید موادغذایی خود را در نزدیکی مواد سللمی 

خطرناک قرار می دهد؟

خبر

این روزها که مطالعات نشللان داده است آلودگی 
محیط زیسللت مهمترین نقش را در گسللترش 
بیماری هللای درمان ناپذیللر دارد، منابع آلاینده 

عناصر زیستی بیشتر مورد  توجه مردم قرار دارد.
در اسللتان قزوین هم ایللن روزها بحث زباله های 
کارخانجات بیشتر برسرزبان ها افتاده است واین 
که سرنوشللت این پسللماندها که درحالت های 
مختلف روزانه درحال تولیدهسللتند، چه خواهد 

شد.
رسانه ها درزمینه تخلیه این مواد آلاینده درزمین 
های زراعی وحاشللیه جاده هللا در قزوین گزارش 
هایی منتشللر کردند که موجب نگرانی بسیاری 
ازاقشللارمختلف مردم شللده اسللت وبه گفته ی 
پسللندیده مدیرکل محیط زیست استان، برخی 

متخلفان به دادگاه معرفی شده اند.
حق شناس، عضو شللورای شهر قزوین هم گفته 
که انتقال پسماندهای صنعتی به سایت محمدآباد 
درصورت مدیریت نادرسللت، منجربه آلودگی آب 

های زیرزمینی می شود.
یداله ملکی معاون حفاظت وبهره برداری شرکت 
آب منطقه ای قزوین نیزمی گوید اگرلایه گذاریها 
درمحللل دفن ایللن زباله ها )لندفیللل( به همان 
درسللتی که پیش ازاجرای طرح ارائه شللد انجام 
شده باشللد، هیچگونه تاثیری برمنابع آب وخاک 

آن منطقه نخواهند گذاشت.
به اسللتناد ماده 2قانون مدیریت پسماند، امروزه 
سلله روش بازیافت، سللوزاندن و دفن بهداشللتی 
گزینه های امحاء پسماند می باشند که براساس 
تحقیقات صورت گرفتلله اتحادیه اروپا هم حدود 
47 درصد پسللماند خود را لندفیل می کند.زیرا 
سللوزاندن زباله، آثارسللوء وزیان بللاری برکیفیت 
هللوای منطقه می گللذارد در حالی کلله با دفن 
بهداشللتی زباله ها می توان درآینده با تکنولوژی 
روزازآن در فعالیت های علمی وصنعتی استفاده 
مفید کرد ولی همانطورکه بالاتر اشللاره شد، این 
دفن تنها درصورتی صحیح است که از لایه های 
نفوذناپذیراسللتاندارد استفاده شود وهیچ تماسی 

میان خاک وپسماند نباشد.
به عقیده نگارنده با توجه به لزوم شفافیت درانجام 
کار، بخش خصوصی که انجام کاررا برعهده دارد، 
می تواند با فراهم کردن شللرایط بازدید اصحاب 
رسانه ازمحل دفن پسللماندها وروشنگری دراین 
زمینه، به تمامی ابهامات پاسخ دهد واین مسئله 

را برای همیشه حل کند.

   هشدارشدید محسن حق شناس عضو شورای شهر قزوین :

 قزوین به پایتخت پسماندهای صنعتی وخطرناک تبدیل شده است 
محمدعلی اشتریان

روزنامه نگارو فعال محیط زیست

لزوم ش�فافیت 
درمدیریت 

پسماندها

نگاه

همزمان با ۱4 آذر روز داوطلب همایش بزرگ نکوداشت اعضا بشردوست 
جمعیللت هال احمر بللا عنوان »ماه و ما« با حضللور امیرالدین روح نواز، 
معاون جذب و سازماندهی سازمان داوطلبان جمعیت هال احمر در سالن 

تربیت معلم قزوین برگزار شد.
مدیرعامل جمعیت هال احمر استان در این مراسم، داوطلبان و امدادگران 
را از سللرمایه های بزرگ اجتماعی برشمرد که در خدمات انسان دوستانه 

سرآمدند.
دکتر حسن آصفی افزود: نهضت داوطلبی از هنرهای جمعیت هال احمر 
اسللت که توانسللته همه را زیر یک چتر انسللانی جمع کند تا در راستای 

ترویج روحیه انسانی گام بردارند.
وی بیان کرد: داوطلبان هال احمر پله های انسللانی و عاطفی را طی می 
کنند و فقط به دیگران فکر کرده و به هم نوعان خدمت می کنند و برای 
تحقق اهداف بلند خود با جذب عضویت بیسللتر می خواهد اثر بخشللی 

بیشتر شود.
مدیرعامل جمعیت هال احمر استان قزوین یادآورشد: اگر نگاه درستی به 
داوطلب داشللته باشیم می توانیم خدمات بشردوستانه زیادی انجام دهیم 
و نگاه تخصصی و هدایت درست می تواند ضمن حفظ کرامت انسانها در 

خدمت رسانی به همه انسانهای نیازمند موثر باشد.
دکتر آصفی اظهار داشت: ترجیح دیگران به خود یک روح بلند می خواهد 
و باید دوسللت داشللتن دیگران را رواج دهیم و هال احمر در این مسیر 

موفق گام برداشته است.
معاون جذب و سللازماندهی سازمان داوطلبان جمعیت هال احمر کشور 
نیللز در ایللن همایش گفت: دو میلیون نفر در قالللب، داوطلب، امدادگر و 
سازمان جوانان آماده خدمت صادقانه به انسان های حادثه دیده و نیازمند 

هستند.
امیرالدیللن روح نللواز افزود: جمعیت هال احمر به عنللوان قدیمی ترین 
تشکل مردمی با بیش از 96 سال قدمت توانسته خدمات خود را در ایران 
و اقصی نقاط جهان ارائه کند و در ردیف نهادهای تاثیرگذار معرفی شود.

وی بیان کرد: جوانان هال احمر توانسته اند ضمن کمک رسانی به مردم 
ایران در بسیاری از کشورهای آسیایی، آفریقایی، اروپایی هم خدمات خود 
را بگسللترانند و روحیه انسللانی خود را نشان دهند و در مسابقات جهانی 

مربوط به هال احمر نیز به خوبی بدرخشند.
روح نواز تصریح کرد: امدادگران و داوطلبان جمعیت هال احمر اسللتان 
قزوین به عنوان پیشللرو در کمک رسللانی در حوادث بسللیار موفق عمل 
کردند و توانسللتند در سیسللتان و بلوچستان و مناطق زلزله زده خدمات 
خوبی در راه اندازی کمپین نذر آب، تامین تانکر آبرسانی، نیازهای اساسی 

انجام دهند.
وی گفت: در سللازمان ملل در حوزه عمرانی بخش داوطلبانه شکل گرفته 
که این تشللکیات پس از زلزله سللال 4۱ بویین زهرا به گروه اعزامی از 
سللامان ملل از سللوی ایران پیشنهاد داده شللد تا بخش داوطلبان شکل 
بگیرد که انجام شللد. روح نواز بیان کرد: امروز داوطلبان ما از اقصی نقاط 
کشللور در این جمعیت عضویت دارند و در ماموریت های بین المللی هم 

ایفای نقش می کنند.
معاون جذب و سللازماندهی سازمان داوطلبان جمعیت هال احمر اظهار 
داشت: شاید تا چند سال گذشته کسی باور نمی کرد بیشترین تصمیمات 
توسللط خود داوطلبان دراین جمعیت گرفته می شللود که عاشللقانه در 
خدمت انسللان های نیازمند هستند و اگر امروز موفقیتی در این جمعیت 

حاصل شده نتیجه کار شما جوانان و داوطلبان است.
روح نواز یادآورشللد: جمعیت هال احمر ایران به عنوان سللازمانی پیشرو 
در مجامع بین المللی، درحوزه ارایه خدمات داوطلبانه به ویژه جمع آوری 

کمک های خیرخواهانه در جوامع مدرن مطرح شده و شاخص است.

وی بیان کرد: حتی پوشللیدن لباس هال احمر یک افتخار است و هرجا 
که شللما در این کسوت حاضر می شوید برای مردم و حادثه دیدگان آرام 

بخش هستید.
نوروزی عضو شورای مرکز جمعیت هال احمر کشور نیز گفت: تاش می 
کنیم گره گشای مشکات مردم باشیم و با استفاده از جوانان داوطلب در 

این مسیر انسان دوستانه با جدیت گام برداریم.
وی افللزود: ارجاع نیازهای مردم به شللما یک نعمت الهی اسللت که باید 
قدردان آن باشللیم و داوطلبان به عنوان حلقه اتصال توان توانمندان برای 

نیازمندان است که باید از آنها به خوبی استفاده کنیم.
نوروزی تصریح کرد: گره گشایی از کار مردم یک خدمت بزرگ است شما 

داوطلبان این توفیق را پیدا کردید در خدمت به مردم باشید.
گفتنی اسللت در این مراسم سکاکی شللاعر قزوینی سروده ای با موضوع 
هال احمر و خدمت داوطلبانه قرائت کرد و در ادامه از داوطلبان و خیرین 

نمونه جمعیت هال احمر استان قزوین تجلیل شد.

مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان قزوین:

داوطلبان هلال احمر سرمایه های بزرگ اجتماعی هستند
نتایج انتخابات هیات امنا و هیات مدیره 

مجمع خیرین استان قزوین اعلام شد

به گزارش نسللیم قزوین: مجمع عمومی خیرین استان قزوین  در روز 
پنجشللنه  ۱۵ آذر از سللاعت ۱9 الی 2۱:30 شب به دعوت جمعیت  
هال احمر اسللتان قزوین در سالن باغستان جهاد کشاورزی  قزوین 

برگزار شد
پس از پایان سللخنرانی ها جلسلله وارد شور و گفت وگو برای انتخابات 
هیات امنا و هیات مدیره شد. ابتدا از میان حاضران سه نفر که کاندیدا 
نبودند به عنوان رییس، ناظر و منشللی معرفی شدند. سپس انتخابات 
انجام شللد که نتایج انتخابات هیات امنا و هیات مدیره مجمع خیرین 

استان قزوین به قرار زیر است:

اعضای هیات امنای مجمع خیرین استان قزوین: 
آیت الله علی محمدی تاکندی، جال امینی، سمیه کربایی رضایی، 
آتوسللا بیات، پوریا بهتویی، علی اصغر عاملیان، صیاد رحمانی، محمد 
نسخه چی، حسین علیجانی، محمد علیخانی، علی فرخ زاد، علی مافی، 
حسللن آصفی، محمدمهدی نحوی، زهللرا علیخانی، علیرضا مرجانی، 
علیرضا رمضانی، منصور امینللی، محمدجعفر زاجکانی، محمدصادق 
بابایللی، رضا عسللگری، محمدرضا شللعبان پور، ابوالقاسللم معمارپور، 
محمدحسین گروسللی، حسن رجبی، مهدی دویان، صادق علیزاده، 

علی بناوند، محسن صادقی، احد چگینی،  و سیدحسن فخاری

اعضای اصلی هیات مدیره مجمع خیرین استان قزوین:
حسللن آصفی، علی فرخ زاد، علی محمدی تاکندی، محمد علیخانی، 

محمدرضا شعبان پور، آتوسا بیات و صیاد رحمانی
اعضای علی البدل هیات مدیره: رضا عسگری و محمدحسین گروسی

بازرسان اصلی: احد چگینی و محسن صادقی.
بازرس علی البدل: سیدحسن فخار

با ورود مدیریت جدید محیط زیست استان این رویه به صورت قانونی متوقف شده اما با روش های دیگروبه صورت  �
غیر قانونی درحال انجام است وهنوزهم وارد استان می شود و بدون رعایت کوچکترین اصول کارشناسی زباله ها در 

منطقه ما دفن می شوند وتهدیدی جدی برای مردم ایجاد شده است

فقط دریک مرحله 17 تریلی لجن پالایش�گاهی  �
ازعسلویه آورده اند و  هزاران مواد سمی وخطرناک 
دیگر مثل لوله های آزمایشی و آشکار سازهای نفت 
جن�وب و اقلام دیگر.آی�ا این اتفاق باع�ث آلودگی 

محیط زیست و آب های زیرزمینی نخواهد شد؟!

ازاصفه�ان، پتروش�یمی تخ�ت جمش�ید، آری�ا  �
سوسول، پالایشگاه گاز کاویان، پالایشگاه گاز فجر 
قم، ایلام، نفت پارس، تهران، ایرانول، قلعه جیغ  مرز 
ترکمنستان، برق همدان و ...  آن هم نه یک کامیون  

بلکه  قواره های خیلی درشت و حجیم  1000  تنی.
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گاهی ناخواسللته  از سوی اشللخاص خاصی برای اشخاص و یا احزاب 
اتفاقاتللی رخ میدهد که شللاید آن شللخص ، یا حزب بللا هزینه چند 
میلیونی هم نتواند به نتیجه لازم  دسللت یابد ، به عنوان مثال آقایان 
مهندس حبیبی و دکتر بادامچیان به مناسبت روز خبرنگاردر مصاحبه  
مطبوعاتی که  با خبرنگاران  داشللتند در آنجا به  آقای رئیس جمهور 
پیشللنهاد میدهند به جللای تغییر وزرا و با توجه به شکسللت چندین 
باره سیاسللتهای اقتصادی دولت،  نسبت به جایگزینی فرماندهی تیم 
اقتصادی دولت به ویژه رئیس سللتاد اقتصاد مقاومتی آقای جهانگیری 
مبللادرت نمایند ، زیللرا فرمانده ای که چندین بار در جنگ شکسللت 
بخورد شایستگی فرماندهی را ندارد به دنبال این اظهارات، آقای شیخ 
قدرت الله علیخانی روز ۱8 مرداد  97 در مصاحبه با روزنامه آرمان  به 
روایت مغز متفکر اصاحات آقای حجاریان ، که در مورد حزب منحله 
مجاهدین انقاب اسامی در دهه 60 گفته بود ، همه اعضای این حزب 
در یک فولکس واگن جا میشوند  را در مورد حزب موتلفه اسامی  به 
این مضمون تکرار نمود ، از ایشللان بعید بودحللرف دیگران را آنهم از 

تشکیاتی که قبل از انقاب با آن آشنائی داشتند به کار ببرند.
شیخ  قدرت در مصاحبه اش عنوان کرد : مخالفان دولت به هر عنوان 
در صددنللد دولللت را مورد هجملله قرار دهند مثا من شللنیدم آقای 
بادامچیان و آقای محمدنبی حبیبی که عضو حزب موتلفه هسللتند و 
اگر همه آنها را جمع کنند ، در یک فولکس واگن جا می گیرند، گفته 
اند که با توجه به شکست سیاستهای اقتصادی و اینکه آقای جهانگیری 
فرماندهی اقتصادی دولت را در اختیار داشته  باید استعفا دهد،  اصا 
این افراد در جریان نیسللتند و از بسللیاری از مسللائل خبرندارند و در 
همللان  مصاحبه علیرغم مخالفت چندیللن باره مقام معظم رهبری در 
رابطه با آمریکا اظهار داشللته  اسللت : مذاکره با آمریکا به وقتش انجام 
میشود ! مردم هنوز منتظر اقدام روحانی هستند ! باید زمان مورد نظر 

برا ی مذاکره فرا برسد!
» البته بسیاری از منتقدین دولت و به زعم ایشان مخالفین،  اظهارات 
زیادی در رابطه با کلیه اعضای کابینه داشللتندو ایشللان در مقام دفاع 
برنیامده است، لیکن وقتی پای آقای جهانگیری در میان آمده  با تمام 
قوا وارد میشللوند آیا فرقی بین آقای جهانگیری با دیگر معاونین و وزرا 
اسللت یا خدای ناکرده ارتباط فامیلی و یللا رفاقت خارج از عرف باعث 

این  موضعگیری شده است .
 واقعیللت امر هم عللاوه بر اظهللارات ترامپ و تهدید ایللران به ادامه 
تحریمهللا و رونللد صعللودی قیمتهللا از زمانی کلید خللورد که جناب 
جهانگیری نرخ غیرواقعی دلاررا 4200 تومان  اعام کردندو در اثر این 
اشللتباه روزی نبود که شب  انسللان بخوابد و صبح بیدار شود،  نرخها 
به صورت تصاعدی بالا نرفته باشللد ، ضمن اینکلله با کنترل تدریجی 
قیمللت دلار و پائین آمدن آن قیمتها کماکان مقاومت نشللان میدهند 
و مللردم در مضیقلله میباشللند و  پول ملی ما مقاومتللش را در مقابل 
سللایر پولها  از دست داده و به فرمایش همشللهری گرانقدرمان آقای 
دکترصالحی  عزیزکه مثال ملموسللی زدند و  در مصاحبه با بیگانگان 
فرمودنللد "کاهش پول ملی یعنی اینکه  حقوق ماهیانه 2000 دلار ی 

من بشود 700 دلار"«
ایللن اظهارات آقای علیخانی که بارهللا ادعای رفاقت با اعضای قدیمی 
موتلفه  را داشللته انللد،  در ذهن برخی از اعضللای موتلفه و هواداران 
این حزب  به ویژه در اسللتان قزوین  ذهنیت بوجود آورده  اسللت  که 
مجموعلله ایللن حزب اصیل و ریشلله دار با ایشللان در ارتباطند و این 
اظهللارات نقطه عطفی برای دفتر قزویللن و اعتماد مجدد اعضا به  آن 
شللد  یعنی مخالفت شیخ با موتلفه موجب حمایت و امیدواری  بیشتر 

اعضا و نیروهای مومن وانقابی  گردید.
در دوازدهمیللن مجمع عمومی  که با شللعار احیای مدیریت جهادی ، 
حل مشللکات کشور با مسللئولیت پذیری حزبی در تاریخ ۱۵ آذر 97 
برگزار گردید و برای اولین بار همزمان 3 نفر از اعضای اصلی شللورای 
مرکللزی 3۵ نفره آقایللان )محمدکاظم انبارلوئللی ، محمدعلی مینائی 
فر دبیر اسللتان مازندران و محمدحسین شللفیعیها دبیر استان قزوین 
(  قزوینی میباشللند ضمن اینکه از ۱4 نفر عضو جدید که به شللورای 
مرکزی را ه یافته اند ۱0 نفر از دبیران استانها  هستند و تعداد خانمها 
درشللورای مرکللزی به 2 برابر افزایللش  یافت و همچنیللن 27 نفر از 
اعضای شللورای مرکزی دارای مدرک تحصیلی دکتری ، فوق لیسانس 

و لیسانس می باشند. 
لازم به ذکر اسللت جهت اسللتحضار آقای علیخانی  که فرموده بودند 
کلیلله اعضللای این حزب  در یک فولکس واگن جا میشللوند و به ویژه 
مردم شللریف ایران اسامی طبق گزارشی که دبیرکل محترم مهندس 
حبیبللی در حضور میهمانان و صدها نفر از اعضای مجمع عمومی ارائه 
نمودند درحال حاضر حزب موتلفه اسامی دارای 200 دفتر در سراسر 
اسللتانها ی کشور میباشد  و در سللالجاری با حضور 200 حزب از ۵0 
کشللور جهان  و با حضور 3۵0 نفللر میهمان خارجی به میزبانی حزب 
موتلفه اسللامی و همکاری سایر نهادها  اجاسیه احزاب آسیائی را به 

شایستگی برگزار نمود.
لللذا برخللود لازم میدانم از اظهارات به جا و بموقع ایشللان در رابطه با 

حزب موتلفه اسامی قدردانی نمایم.
 واما بعد...

به عنوان یک شللهروند از ایشللان درخواسللت مینمایم بلله تعدادی از 
سئوالات بی پاسللخ که برخی اخیرا و تعداد زیادی سالهاست در ذهن 
بنده و بسللیاری از مردم ما میگذرد به هر طریق ممکن پاسخگو باشند 
، زیرا ایشللان در حال حاضر سالهاسللت بعنوان قیم مردم رشید استان 
اظهللار نظر  و تصمیم گیری می کننللد و عزل و نصب مینمایند، پس 
مردم حق دارند کسی را که به عنوان وکیل و وصی و قیم برای استان 

تعیین تکلیف می نماید ، از ناگفته های  او خبردار شوند.
۱ - گفته میشللود جنابعالی از خانه مسللکونی که در محله جماران و 
درجوار منزل رئیس دولت اصاحات استفاده مینمائید چندین میلیارد 
تومان ارزش دارد از گذشللته و وضعیت مالی شللما قبل از انقاب هم 
اطاع دارند برای مردم روشللن نمائیللد آیا این  ملک و یا اماک دیگر 
که در سللایر نقاط دارید را از ارث پدری و یا درآمد نمایندگی  وسللایر 
درآمدهللا خریللداری گردیده و یا از طریق رانت  به شللما تعلق گرفته 
شللده اسللت؟  اگر هم صحت ندارد ویا متعلق به کس دیگری اسللت 

روشنگری نمائید.
2 – نظر صریحتان را در رابطه با فتنه 88 بفرمائید ، آیا اصا در سال 
88  فتنه ای رخ داده یا خیر و اگر داده چه کسانی سران فتنه هستند 
و آیا آنها به سللزای اعمالشان رسللیده اند یاخیر ؟ و کما فی السابق از 

آقایان کروبی و موسوی حمایت مینمائید و یا اعام برائت کرده اید؟
3 – اعتقللاد و التزام عملی به ولایت مطلقلله فقیه که صریحا درقانون 

اساسللی و سللایر قوانین  شللرط لازم  برای پذیرش مسئولیتهای مهم 
نمایندگی ذکللر گردیده یعنی چه ؟ نیروهای مومن و انقابی که مقام 
معظم رهبری در فرمایشاتشان به آن  اشاره میکنند شامل چه کسانی 
میشود و در حال حاضر چند در صد مسئولین دولتی و برخی نهادهای 
مردمی مانند اعضای شوراهای اسامی شهر و شهرداران و ...دارای این 
ویژگیها هستند؟ وآیا در ابتدا یا انتهای سخنرانیها مختصر اشاره ای به 
شللادی روح  شللهداء و امام )ره(  و سامتی مقام معظم رهبری داشته 
باشیم نشان از اعتقاد و التزام عملی به ولایت مطلقه فقیه است و یا به 

ابزار دیگری نیز نیاز دارد؟
4 - ضمن قدردانی از برگزارکنندگان کنگره ملی  3000 شهید استان 
که این مراسللم  با حضور گسللترده مردم شهید پرور استان به خوبی و 
باشللکوه برگزار شد وچند روزی شللهر نیزدر حال و هوای خوش  عطر 
شللهیدان  بود،   براسللتی جنابعالی و آقازاده محترم کجای این مراسم 
عظیم قرارداشللتید، چرا در مراسللمات اینچنینی که نیروهای بسیجی 
و خانواده ی معظم شللهدا و ایثارگران حضللور دارند  و یا در تجمعات 
مردمی جای شللما خالیسللت ؟ یا اینکه فقط در مراسللم گرامیداشت 
شللهدای روسللتای خیارج  آنهم به صورت مدعو سخنرانانی را سالیانه 
دعللوت میکنید که نیمی از برنامه را بلله تعریف و وتمجید از مبارزات 
و نقش جنابعالی در اسللتان و همچنین مسللائل کشللوری می پردازند  
و برای خالی نبودن عریضه اشللاره ای هم به نقش شللهیدان والامقام 
مینماینللد )طبق بررسللی که داشللتم  دیدم حضرتعالی نلله پدر و نه 
پدربزرگ و نه عموی هیچکدام از شهدای عزیز آن منطقه نمیباشید و 

صرفا از این مناسللبت سالیانه بهره برداری سیاسی مینمائید و عده ای 
را برای مانور سیاسی دعوت مینمائید تا  میزان توانائی قدرت شما  به 

رخ کشیده شود (
۵ – من در پایگاه اطاع رسللانی مجمع تشخیص مصلحت نظام هرچه 
گشللتم شغلی به نام مشللاور پارلمانی رئیس مجمع تشخیص مصلحت 
نظام در گذشللته و حال پیدا نکردم ، براسللتی این مسللئولیت قبل از 
شللما به عهده چه کسللی بللود ودر زمانی که جنابعالللی جهت حضور 
در انتخابات اسللتعفا نمودید به چه کسللی سللپرده شللد و الان بعد از 
درگذشللت آیت الله هاشللمی رفسللنجانی و در دوره جدید چه کسی 
مشللاور پارلمانی حضرت آیت الله هاشمی شاهرودی میباشند و یا این 
پسللت صوری صرفا توسللط مرحوم آیت الله هاشمی برای جنابعالی به 

صورت ویژه ایجاد گردید که شما ارتباطتان با مجلس قطع نشود  ؟
6 – قطعللا و یقینللا بخشللی از مشللکات اقتصادی کشللور ناشللی از 
تحریمهای ظالمانه ای است که از ابتدای انقاب تاکنون  به جمهوری 
اسامی  ازسوی اسللتکبار جهانی ودر راس آن آمریکا تحمیل گردیده 
اسللت  و  اختصاص بلله دولت خاصی هم ندارد،  لیکللن باید پذیرفت  
همه مشللکات اقتصادی ، اجتماعی و فرهنگی به گردن آمریکا ست و 
نبایدآن را  گردن دولت ، وزرای محترم  و استانداران  انداخت ، ضمن 

اینکه قوه مقننه وقضائیه نیز دخیل میباشند.
ناکارآمللدی ، ناتوانی ، نگرش غیر تخصصی برخی از مدیران ، جناحی 
عمل کردن و عدم استفاده از مدیران کارآمد و نیروهای مومن وانقابی 
با نگرش جهادی  که در ۵ سللال گذشللته در ادارات اسللتانها  به ویژه 

در اسللتان قزوین وجود داشللته و جنابعالی که با لابی گری  و رایزنی 
بللا معاونین محترم رئیللس جمهور و وزرا موفق به گمللاردن این عده 
از مدیران  شللده اید و  در ایجاد معضات و مشللکات مردمی سهیم 

میباشید، آیا پاسخی برای این سئوال مهم دارید؟
7 -آقای تاجزاده یکی از عوامل فتنه 88 در شللهریور ماه  امسللال در 
منزل سللید ناصللر قوامی در قزوین  ) همان مکانی که شللیخ فتنه در 
سال 88 حضور یافته بودو با اعتراضات مردم ولایتمدار قزوین با لباس 
مبدل مجبور به فرار گردید (  حاضر و از 4۵ دقیقه سخنرانیش حدودا 
26  دقیقلله را اختصاص می دهند به اهانت  به رهبری و زیر سللئوال 
بردن ایشان ، متاسفانه هیچ یک از اعضای حاضر در جلسه که همگی 
از اصاح طلبان شناخته شده استان بودند از جمله چند نفر از اعضای 
شورای شهر ، مسللئولین دولتی و حزبی  به علت التزام عملی بیش از 
حد  به ولایت مطلقه فقیه ! سکوت اختیار نموده و اعتراضی نسبت به 
تهمت های ناروای ایشللان به مقام رهبری نمی نمایند،  حال خواستم 
نظر جنابعالی را در مورد دعوت از چنین سللخنرانانی که از محکومین 
فتنه 88 می باشللند، چقدر میتواند در وحدت وهمدلی مردم شللریف 

ما موثر واقع شود؟
8 -جنللاب قوامی نماینده دوره ششللم مجلس،  هفته گذشللته برای 
اولین بار در منزلشللان  به عنوان رئیس شورای اصاح طلبان استان ) 
برخی از خبرنگاران بی خبراز همه جا که فکر می کردند  رئیس وهمه 
کاره اصاح طلبان جنابعالی هسللتید( مصاحبه مطبوعاتی تشکیل داد 
و نللکات قابل تاملی را اظهار نمودند که بخشللی از مصاحبه به شللرح 

ذیل است :
ولایت فقیه در قانون اساسی آمده و نمیتوان انکار کرد و اکنون بهتر از 

آیت الله خامنه ای برای رهبری نداریم البته اشکالاتی هم...!
قانون اساسی ما اشکالات اساسی دارد !

روحانی اصا اصاح طلب نیسللت .... ما میللان بد و بدتر گزینه  بد  را 
انتخاب کردیم !

نه رئیس جمهور، نه وزرایش اصاح طلب نیستند ! !
بعضی از افراد مثل آقای تاجزاده  صددرصد اصاح طلب هستند !

نماینده در این مملکت اختیارات چندانی ندارد ، حتی حق قانونگذاری 
را هم ندارد ، نماینده در مجلس تنها یک منشللی برای شورای نگهبان 
است ، زیرا هرچه میخواهد  بنویسد شورای نگهبان میتواند  خط بزند 

و رد کند ، شورای نگهبان در راس آنان قرار دارد .! 
هیچ نقشللی در جابجائی اشللخاص در اسللتان ندارم ، صادقانه به شما 

بگویم دخالتی ندارم ، در عزل و نصب مدیران نقشی ندارم ! ! !
) البته پاسللخ ایشللان را به فرصت مقتضی واگللذار مینمایم که اغلب 
صحبتهای ایشان درتضاد با فرمایشات حضرت امام )ره ( و مقام معظم 
رهبری میباشللد ، واقعا جسللارت میخواهد فردی هر چه نیرو دارد در 
مسللئولیتها قرار دهد و در پایان طلبکار باشد که من در عزل و نصبها 

دخالتی ندارم ! (
جنللاب آقای علیخانی  نظرات صریحتان را در مورد فرمایشللات جناب 

قوامی بفرمائید ؟؟
9 - همانگونه که مسللتحضرید کنگره حللزب اعتماد ملی اخیرا برگزار 
گردیللد ضمن اینکه برخی از چهره هللای قدیمی حزب همانند حجت 
الاسللام منتجب نیا از این حزب خارج گردیللده اند اعضای باقیمانده 
نسللبت به انتخاب اعضای جدید شورای مرکزی و سپس دبیرکل اقدام 
نمودند نظرتان در رابطه با انتخاب فردی که سالهاسللت به علت نقش 
داشللتن در فتنه 88 در حصر میباشللد به عنوان دبیرکل چیسللت آیا 

ایشان لیاقت چنین مسئولیتی را دارد یاخیر ؟
۱0 – یکللی از سللئوالاتی که در مورد جنابعالی  وجود دارد اسللتفاده 
ابزاری از حضور روحانیت در برخی از مجامع میباشللد به عنوان مثال 
در مللاه مبارک رمضان که حجت الاسللام سللیداحمد خمینی نتیجه 
گرامی حضللرت امام )ره( هنوز لباس طلبگللی در بدنش جانیفتاده را  
به عنوان امام جماعت در حسینیه یادگارامام چند روزی دعوت نموده  
ازاو اسللتفاده ابللزاری بردید وآیللت الله  محمدی تاکنللدی که یکی از 
مفاخر اسللتان میباشند و 8۵ سللال از عمر شریفشان میگذرد را برای 
اقامه نماز در پشللت سللر یک جوان 20 سللاله قرار دادیللد ، نه اینکه 
پیرمردها نمیتوانند در پشللت سللر جوانها نماز بجای آورند بلکه بهره 

برداری سیاسی از این نمازهاست که جای سئوال دارد ؟
۱۱ – ضمن تشللکر از اسللتاندار محتللرم جناب آقللای زاهدی که در 
انتصابات اخیر در بخشللداریها و برخی مشللاغل دیگر تاش نموده اند 
که بیشتر توانائیهای کارشناسی افراد مورد توجه قرار گیرد تا وابستگی 
های سیاسی ، لیکن جناب آقای علیخانی  گماردن افراد غیر متخصص 
در مشللاغل تخصصی صرفا بلله خاطر وعده هللای انتخاباتی مجلس و 
شللوراهای شللهر نوعی بی اعتمادی در نیروهللای مومن ، متخصص و 
با تجربه دسللتگاههای ذیربط ایجللاد مینماید و همیللن نارضایتی ها 
گریبانگیر مدیران بی تجربه و غیرمتخصص شده و روند کارها  را کند 
میکنللد و نارضایتی عمومی را به دنبللال دارد  ، ماهم اعتقاد به قواعد 
بازی و پیروزی یک جناح خاص در 2 انتخابات اخیر در استان  را داریم 
و مدرک مستدل و مستند داریم که  توسط دفاتر حزب موتلفه اسامی 
از سراسللر کشللور جمع آوری گردیده اسللت  که بیللش از 90 درصد 
مشللاغل مدیریتی و حساس دولتی دست اصاح طلبان میباشد، لااقل 
بروید از جریان اصاحات اگرکسللی از نیروهای موثر بدون مسللئولیت  
نمانده ، از نیروهای مومن وانقابی متخصص،  مسللتقل شناسائی و در 
باقیمانده مسئولیتها قراردهید اگر هم در این زمینه از دست ما  کاری 
برآیللد کوتاهی نخواهیم کرد وحقوق شللهروندی ایجاب میکند که به 

سرنوشت شهر و استان مان حساس باشیم .
 البته پیشنهاد عملی تر  این است  همانگونه که اغلب  افراد پا به سن 
گذاشللته در سالهای آخر عمر به عبادت و بندگی و راز ونیاز و استغفار 
مللی پردازند تا لطف الهی شللامل حال آنان گللردد و همچنین آقازاده 
محترم که نفر  بیسللتم  شللورای شهر تهران میباشللند، رسیدگی  به 
مشکات ومعضات عدیده تهران ۱3 میلیونی بپردازند و جناب قوامی 
هللم همانگونه که در مصاحبه بللا خبرنگاران چندبار اشللاره کرده اند 
دخالتی در عزل و نصبها ندارند به همین سللیاق ادامه دهند و بگذارند 
مسئولین کشوری و اسللتانی بدون دخالت افراد غیرمسئول  بر اساس 
شایسته سالاری از نیروهای توانمند هر مجموعه ای البته با توجه ویژه 

به جوانان اقدام به گزینش افراد لایق نمایند .
البته سللئوالات بیشللماری وجود داردکه ایشللان باید پاسخگو باشند 
امیدوارم آقای  شللیخ قدرت علیخانی هم به عنوان مصاحبه مطبوعاتی 
) عمومللی نه خصوصللی  ( از خبرنگاران دعوت بعمللل آورند و صریح 

وشفاف از ناگفته هایشان پرده برداری نمایند . انشاالله 

 بس�یاری از منتقدی�ن دولت و به زعم ایش�ان  �
مخالفی�ن،  اظه�ارات زی�ادی در رابطه ب�ا کلیه 
اعضای کابینه داش�تندو ایش�ان در مق�ام دفاع 
برنیامده اس�ت، لیکن وقتی پای آقای جهانگیری 
در میان آمده  با تمام قوا وارد میش�وند آیا فرقی 
بین آقای جهانگیری با دیگر معاونین و وزرا است 
یا خدای ناکرده ارتباط فامیلی و یا رفاقت خارج از 

عرف باعث این  موضعگیری شده است.

علیخانی:  من ش�نیدم آقای بادامچیان و آقای  �
محمدنبی حبیبی که عضو حزب موتلفه هستند و 
اگر همه آنها را جمع کنند ، در یک فولکس واگن 
جا می گیرن�د، گفته اند که با توجه به شکس�ت 
سیاس�تهای اقتصادی و اینکه آق�ای جهانگیری 
فرماندهی اقتص�ادی دولت را در اختیار داش�ته  
باید اس�تعفا ده�د،  اصلا ای�ن اف�راد در جریان 

نیستند و از بسیاری از مسائل خبرندارند

 در انتخابات دوازدهمین مجمع عمومی  حزب  �
موتلفه اس�لامی ، برای اولین ب�ار همزمان 3 نفر 
از اعضای اصلی ش�ورای مرکزی 35 نفره آقایان 
)محمدکاظم انبارلوئی ، محمدعلی مینائی فر دبیر 

اس�تان مازندران و محمدحسین ش�فیعیها دبیر 
استان قزوین (  قزوینی میباشند انتخاب شدند 

جنابعالی که با لابی گ�ری  و رایزنی با معاونین  �
محت�رم رئیس جمه�ور و وزرا موفق ب�ه گماردن 
مدیران  جناحی و ناکارآمد ش�ده اید و در ایجاد 
معضلات و مشکلات مردمی سهیم میباشید، آیا 

پاسخی برای این سئوال مهم دارید؟ 

پاسخ  س�ید ناصر قوامی  را به فرصت مقتضی  �
واگ�ذار م�ی نمایم ک�ه اغلب صحبتهای ایش�ان 
درتضاد با فرمایش�ات حضرت ام�ام )ره ( و مقام 
معظم رهبری میباش�د ، واقعا جسارت میخواهد 
فردی هر چه نیرو دارد در مس�ئولیتها قرار دهد 
و در پایان طلبکار باش�د که من در عزل و نصبها 

دخالتی ندارم !

درخواست داریم که آقای  شیخ قدرت علیخانی  �
دریک مصاحبه مطبوعاتی )عمومی نه خصوصی( 
از خبرن�گاران دعوت بعمل آورند و به س�ئوالات 
بیش�ماری که  وجود دارد صریح وش�فاف پاسخ 

داده و از ناگفته هایشان پرده برداری نمایند.

گفته میش�ود جنابعالی از خانه مس�کونی که در محل�ه جماران و درجوار منزل رئی�س دولت اصلاحات  �
استفاده می نمائید چندین میلیارد تومان ارزش دارد از گذشته و وضعیت مالی شما قبل از انقلاب هم اطلاع 
دارند برای مردم روش�ن نمائید آیا این  ملک و یا املاک دیگر که در س�ایر نقاط دارید را از ارث پدری و یا 
درآمد نمایندگی  و سایر درآمدها خریداری گردیده و یا از طریق رانت  به شما تعلق گرفته شده است؟  اگر 

هم صحت ندارد ویا متعلق به کس دیگری است روشنگری نمائید.

دربرگزاری کنگره ملی  3000 ش�هید اس�تان  که باشکوه برگزار شد وچند روزی شهر نیزدر حال و هوای  �
خوش عطر شهیدان  بود،  براستی جنابعالی و آقازاده محترم کجای این مراسم عظیم قرارداشتید، چرا در 
مراسمات اینچنینی که نیروهای بسیجی و خانواده ی معظم شهدا و ایثارگران حضور دارند  و یا در تجمعات 

مردمی جای شما خالیست ؟

قدردانی از شیخ قدرت الله علیخانی
 و ضرورت پاسخگوئی به سئوالات بی جواب؟

صفت اله صالحی
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به گزارش خبرنگارنس�یم قزوین ؛ به مناس�بت روزدانشجو توسط 
انجمن اس�لامی دانش�جویان دانش�گاه بین المللی ام�ام خمینی 
مناظ�ره ای ب�ا موض�وع »برج�ام و CFT؛ داده ه�ا و گرفته ها« با 
حضور س�ید محمود نبویان نماینده اسبق مجلس شورای اسلامی 
ودکترعلی ش�کوری راد دبیرکل حزب اتحاد ملت اسلامی درسالن 

اجتماعات امیرکبیر آن دانشگاه برگزار شد.

این مراسم که قرار بود درساعت۱7عصر آغازشود با یک ساعت تاخیر شروع 
شد ونبویان به عنوان اولین مناظره کننده اظهار داشت:  من دبیر کمیسیون 
بررسی برجام مجلس بودم ؛ برجام 6جزو دارد که یک متن و ۵ ضمیمه است 

و ضمیمه اول تعهدات ایران است.
به دس�تور امریکا فقط صنعت هس�ته ای جمع نشد، بلکه دانش  �

هسته ای نابود شد 
سللید محمود نبویان افزود: ما درنطنزغنی سللازی سلله و نیللم درصد تا 
۵درصد و 20 درصد داشتیم؛ به دلیل کمبود منابع آبی بشربه دنبال تولید 
برق هسته ای است وامریکا بیش از ۱00 راکتور هسته ای تولید برق دارد.

نبویان ادامه داد: طبق بررسللی ها ملت ایران برای تامین برق بدون نیاز به 
آب نیازمند 20هزارمگاوات برق هسته ای است و مجلس هفتم هم مصوب 
کرده است اما اکنون تنها یک راکتور ۱000مگاواتی بوشهر را داریم؛ چرا؟ 

چه کسانی جلو پیشرفت هسته ای ایران را گرفتند.
وی اضافلله کرد: این راکتوردربوشللهر نیازمند 90 تن عنی سللازی 3ونیم 
تا۵درصللد اسللت درواقع سللالانه نیازمند 30تن غنی سللازی هسللتیم و 
سللایت نطنز برای تولید این میزان به وجللود آمد، ظرفیت نطنز 4۵ هزار 
سانتریفیوژاسللت ودرنطنز  غنی سللازی 20درصدی هم تولید می شد که 

بیماران سرطانی به آن نیازدارند.
نماینده اسبق مجلس شورای اسامی گفت: امریکا دربرجام ازآقای ظریف 
تعهد گرفت که هرچه غنی سللازی20 درصد داریم از بین ببریم و 3سللال 
اسللت که یک گرم 20درصد تولید نکرده ایم و این درحالی اسللت که در 
زمللان آقای جلیلی یازده تن 3نیم تا ۵درصد غنی سللازی می کردیم. وی 
افزود: امریکا دستور داد حتی حق نگهداری غنی سازی 3نیم تا ۵درصد را 
ندارید و باید بسللوزانید و یا به خارج بفرستید؛ درنطنز 3نسل سانتریفیوژ 
داریم و دانشجویان این مملکت تا8 نسل هم توانستند بسازند اما دربرجام 

امریکا دستورداد حتی بالای نسل یک هم نباید داشته باشیم.
نبویان بیان کرد: فقط صنعت هسللته ای به دسللتور امریکا جمع نشد بلکه 
دانش هسللته را نابود کردند و اکنون بسللیاری ازدانشمندان و متخصصان 
هسته ای کشورازفعالیت بازماندند و برخی از آن ها درادارات آب و فاضاب 

مشغول به کارشدند وازظرفیت دانش این دانشمندان بی بهره مانده ایم.
نماینده اسبق مجلس شورای اسامی گفت: سایت نطنزتقریبا برچیده شد 
واز 20درصد غنی سللازی به 3/67 درصد رسللیدیم، چرا؟ چون به تعبیر 

عده ای امریکا کدخدای جهان است.!

فعالیت مخفیانه هسته ای ایران حساسیت جهان را برانگیخت �
علی شکوری راد در ادامه اظهار کرد: صورت مسئله این است، ما کشوری 
هسللتیم که انقاب کردیم، انقابی که اصیل بود وعلیه استبداد و امریکا و 
شوروی ایستادیم وشعار» نه شرقی نه غربی، جمهوری اسامی« سردادیم 

که نه شرقی با ازبین رفتن شوری تحقق یافت.
وی افللزود: ما این شللعاررا دربرهه های مختلف دنبللال کردیم و امریکا تا 
جایی که توانسللت ایران را درفشارگذاشت، همیشه دررویارویی مستمر با 
امریللکا بودیم و افتخار می کنیم که درچنین رویارویی هسللتیم و پایداری 

کردیم.
شللکوری راد بیان کرد: ایللران بعد ازجنگ به این نتیجه رسللیده بود که 
به تکنولوژی هسللته ای نیاز دارد، درحالی کلله ما به قرارداد » ام پی تی« 
ملحق شده بودیم اما فعالیت هایی دررابطه با گسترش تکنولوژی هسته ای 

صورت گرفت.
دبیر کل حزب اتحاد ملت گفت: تکنولوژی هسته ای امرممنوعه ای نیست 
و کشورها می توانند ازآن برخورداری باشند و مغایرتی هم با » ام پی تی«  
ندارد ومعاهده » cpt« برای کشللورهایی اسللت که دست به تولید ساح 

هسته ای می زنند و مانع آن می شود.
وی افزود: داشللتن تکنولوژی هسته ای حق هرکشوری است و ایران هم از 
آن مسللتثنی نیست وازآن برخورداراسللت اما کاری که صورت گرفت این 
بللود که این فرایند را برخاف تعهدی که وجود داشللت به صورت پنهانی 

انجام داد.
شکوری راد اضافه کرد: این باعث شد وقتی کشورهای دیگر متوجه شدند 
فعالیت های هسللته ای ایران به صورت پنهانی انجام می شللود، سللوء ظن 
پیداکنند ودرواقع مشللکل ازجایی شللروع شد که جامعه جهانی نسبت به 
دانش هسته  ای ایران دچار سوءظن شد واین مبنای فشارهای بین المللی 

شد.
وی ادامه داد: تحریم ها وفشارهایی که بعدها برایران وارد شد به این دلیل 
بود کلله جامعه جهانی گفتند چرا تکنولوژی هسللته ای را دور از چشللم 

جهانیان و برخاف »ام پی تی« انجام شده است.
دبیر کل حزب اتحاد ملت اذعان داشللت: سللال گذشته اسللرائیلی ها دو 
سللرباررا کشللتند و ۵00کیلو ازمللدارک  هسللته ای آن دوران را ازایران 
دزدیدند که دلالت بر فعالیت هسته ای ایران تا قبل از سال 2009 داشت 
و دیدیم که نتانیاهو با آن مدارک یک شللو اجرا کرد، اما کسللی به او اعتنا 
نکرد چون این اسللناد مربوط به دوران قبل اسللت و دیگرایران تعهد داده 
بود فعالیت هایش به صورت شللفاف باشللد و تا به امروز این شفافیت ادامه 

داشته است.
وی ادامه داد: اگر آن زمان فعالیت های هسته ای با آگاهی آژانس هسته ای 
انجام می شللد دیگر تخلف نبود درواقع هیچکدام ازفعالیت های هسللته ای 

ایران تخلف نبود بلکه فقط پنهانی بودن آن دلالت بر تخلف داشت.
شللکوری راد اذعان داشللت: بعد ازاین حساسللیت ها بود کلله مقام معظم 
رهبری فتوا دادند؛ سللاخت ساح هسللته ای حرام است واعام کردند که 
ایران به دنبال سللاخت ساح هسته ای نیسللت و دولت جمهوری اسامی 
تاش کرد تا اعتماد سازی به وجود آید وبه جهان نشان دهد که اگر انرژی 
هسللته ای داریم برای ساخت ساح نیسللت بلکه برای تولید تکنولوژی و 

بهره مندی ازآن است.

مشکل ما مخفی کاری نیست؛ مگر الان مخفی کاری داریم؟  �
نبویان درادامه این مناظره گفت: آقای روحانی و آقای ظریف از سال 82 تا 

84 و درعصر حاضرمسللئول مذاکرات هسته ای ایران شدند، آقای روحانی 
در کتاب خود می گوید: من از سللال 2003 وارد مسللئله هسته ای شدم و 

بیش از ۱000 گزارش به سازمان انرژی هسته ای دادم.
وی افللزود: هیللچ کشللوری دردنیا هیچ وقللت چنین گزارشللی به آژانس 
نمی دهد؛ درحالی که آقای شللکوری راد می گویند فعالیت هسته ای ایران 

تا 2009 مخفیانه بوده است.!

نماینده اسللبق مجلس شللورای اسللامی افزود: مشللکل ما مخفی کاری 
نیسللت؛ مگر الان مخفی کاری داریم؟ مگر در»ام پی تی«عضو نیسللتیم؟ 
ماده 4 این معاهده می گوید اگرهرکشللوری فعالیت صلح آمیزهسللته ای 
دارد درمرحله تحقیق، تولید وتوسعه هسته ای به هرمقداری که نیاز دارد 
می تواند استفاده کند وآژانس هزاران بار اعام کرد فعالیت هسته ای ایران 
صلح آمیزاست اما مگر اجازه می دهند؟ پس چرا ملت ایران حق ندارد 20 
درصد غنی سللازی داشته باشد و تمام فعالیت ها محدود است چراکه تمام 

این ها بهانه است.
نبویان گفت: در سایت فردو3 ،غنی سازی نیم تا ۵ درصد و20 درصد برای 
حل مشللکل مردم داشللتیم که امریکا در برجام گفت غنی سازی ممنوع 
و 3سللال اسللت که متخصصین ما حق یک گرم غنی سازی را ندارند؛ در 

برجام تعهد دادند دانش هسته را از بین ببریم.
وی بیللان کرد: دربرجللام دولت  دیپلماسللی ذلیانلله را در پیش گرفت 
ودیپلماسی قرآنی را زیر پا گذاشت ، قرآن می فرماید؛ لبخند به دشمن که 
امروز راس آن امریکاست، پذیرش همکاری، محبت به امریکا وولی گرفتن 
وولایللت ورهبری امریکا ممنوع اسللت، انبیا آمدند کلله فقط با کدخدایان 

بجنگند.
نماینده اسللبق مجلس شورای اسللامی افزود: دردیپلماسی قرآنی اول » 
مرگ برامریکاست « اما دیپلماسی لیبرال را آوردند که نتیجه آن ذلت بود 
یه طوری که حتی مکان یابی انبارسانتریفیوژهای جمع آوری شده را هم 

باید ازامریکا اجازه بگیرند.

برج�ام س�ایه جن�گ را از س�رایران برداش�ت / برجام توس�ط  �
کشورهای5+1 برما تحمیل شد

شللکوری راد درادامه مناظره گفت: همه ازاین موضوع وازبین رفتن بخش 
اعظم دانش هسللته ای ناراضی هسللتیم اما بحث این است که انتخاب بین 
بد و بدتر بود؛ بعضی وقت ها لازم اسللت یکسری کارها انجام شود و برجام 

برای خروج اززیربارتحریم های شدید امضا شد.
وی عنللوان کرد: درهمان دوران هم مذاکره انجام می شللد وتا دولت آقای 
روحانللی ادامه یافت وعلت اینکه همان موقع هم مذاکره شللروع شللد به 

خاطراین بود که امریکا وغرب به ما زور می گویند وبرای حفظ منافع ملی 
مذاکره را شروع کردیم.

دبیرکل حزب اتحاد ملت افزود: این طورنیست که کسی ازبرجام خوشش 
بیاد این تحمیلی اسللت که ۵+۱ برما داشللت و هنر برجام این است که ما 
با کمترین امتیازی که دادیم توانستیم منافع خود را حفظ کنیم و اکنون 

دریک موقعیت برتری قرارداریم.
شللکوری راد اضافه کرد: برجام کاردرستی بود که انجام شد وناچار شدیم 
ایللن تفاهللم را انجام دهیم کلله تفاهم خوبی هم بود؛ مللا قبول داریم که 
بخش اعظمی ازتکنولوژی هسته ای را ازدست دادیم اما این ها را بر اساس 
ضرورت وبرای خارج ازتحریم های سللخت بود وبعد از آن صادرات نفت ما 

بیش از 3برابر شد.
وی اداملله داد: دراین مدت نفت صادر کردیم، صندوق ذخایررا پرکردیم و 
توانسللتیم جان بگیریم و می توانیم قوی تر صحبت کنیم و این ها دستاورد 

برجام است وحدود 3سالی را به ما تنفس داد.
دبیللر کل حزب اتحاد ملت افزود: با برجام توانسللتیم اجماع جهانی را به 
امریکا بکشللانیم این هم دسللتاورد اسللت و باید بین اروپا و امریکا شکاف 

ایجاد کنیم.
شللکوری راد عنوان کرد: چیزی که ما ازدسللت دادیم قابلیت تولید بمب 
هسللته ای بودومن قبول دارم که داشتن ساح هسللته ای بازدارنده است 
امللا اینکه بخواهیم این ترس را دردشللمن ایجاد کنیللم چقدرباید ازمردم 

هزینه کنیم.
وی اذعان داشللت: مللا می توانیم هرزمان هم که بخواهیللم ازبرجام خارج 
شللویم و برجام برای هردوطرف خوب بود ودستاوردهایی داشت چون اگر 
برای ما منفعتی نداشللت چرا ترامللپ ونتانیاهوبربد بودن این توافق اذعان 

می کنند؟ به خاطراینکه ایران امتیازات زیادی گرفت.
دبیر کل حزب اتحاد ملت گفت: برجام سللایه جنگ را ازسللرما برداشت و 
این کاربسللیار بزرگی بود انجام شد اما ما برجام را با خون و دل پذیرفتیم 

چون انتخاب بین بد و بدتر بود.

تحریم های بعد از برجام در تاریخ انقلاب بی سابقه است �
نبویللان دربخش بعدی مناظره خود گفللت: تحریمی که ایران اکنون قرار 
دارد درطول تاریخ پس ازانقاب اسللامی سللابقه ندارد واین بعد ازبرجام 

اتفاق افتاد وامروز یک بانک با ما کار نمی کنید.
وی افللزود: امروزتحریم ها حدود ۵0 درصد افزایللش یافته واین درحالی 
است که آن زمان انرژی هسته ای را داشتیم اما امروزاین دانش را از دست 
دادیم و تورم 80 درصد شده وهیچ رابطه بانکی با کشورهای دنیا نداریم.

نماینده اسبق مجلس شورای اسامی گفت: برجام کشوررا به سمت جنگ 
برده اسللت؛ چرا اسللراییل جرات حمله به ما را نداشللت چللون به برکت 
دانشللجویان کشورراکتوراراک راه اندازی و سللالانه 9کیلو پلوتونیوم تولید 

می شد که دستور دادند این راکتور نابود شود.
نبویان با بیان اینکه مقام معظم رهبری دربرجام خط قرمز تعیین کردند، 
افزود: امریکا دربرجام دو شرط گذاشت که اول تعهدات را باید انجام دهیم 

و بعد هم سازمان ملل تضمین و راستی آزمایی کند.
وی افللزود: متاسللفانه برجام امکان دسترسللی به مناطللق نظامی ما را به 
دشللمن داد واین درحالی بود که مذاکره کنندگان اصلی ما حتی یک بار 
هم متن برجام را نخواندند و بند 74 تا 78 برجام مربوط به دسترسللی به 

مناطق نظامی کشوراست.
نماینده اسللبق مجلس شللورای اسللامی گفت: امروزامریکا واروپا تقسیم 
کارکردند، امریکا ازبرجام خارج شللد واروپا باقی ماند ودراین بازی ایران را 
تحت فشار قراردادند وشرط جدید گذاشتند که اگرحاج قاسم سلیمانی را 

تحویل دهید مبادلات بانکی را برمی گردانیم.
نبویان گفت: متاسللفانه امروز خانه ای نیسللت که بیکار نداشللته باشیم و 
کارخانه ها تعطیل شده است واگر به گفته آقای روحانی تورم 40درصد را 

تحویل گرفتند امروز بالای 80 درصد است.
وی بیان کرد: چند درصد از پول فروش نفت به کشللور برمی گردد؟ برجام 

یعنی ازبین رفتن اقتصاد کشور.
نماینده اسللبق مجلس شورای اسللامی افزود: خروجی لایحه fatf یعنی 
مجرم شللناختن مدافعان حرم وتحویل حاج قاسم سلیمانی است و کشور 

را به ناامنی می کشاند.
درپایان این مناظره فرصتی برای پرسللش و پاسللخ دانشجویان اختصاص 
یافت اما علی شللکوری راد بللا عنوان اینکه فقط تا سللاعت 20 می تواند 
حضللور یابد، بدون پاسللخ به سللوالات جلسلله را ترک کرد کلله واکنش 

دانشجویان را در پی داشت.

سید محمود نبویان : �
)متولد 1344 بابل( عضوجبهه پایداری ودانش�یارگروه 
فلس�فه مؤسس�ه امام خمینی اس�ت اونماینده تهران 
دردوره نهم مجلس شورای اسلامی وعضو شورای مرکزی 
فراکسیون اصول گرایان مجلس بوده است اوازشاگردان 
علامه مصباح یزدی، احمد مجتهدی تهرانی، میرزا جواد 
تبریزی، حسین وحید خراسانی و محمد فاضل لنکرانی 
بوده اس�ت. نبویان ازمنتقدان اصلی مذاکرات هسته ای 
دردولت روحانی است و در چند سخنرانی ومناظره، به 

انتقاد ازاین مذاکرات پرداخته است.

علی شکوری راد : �
پزش�ک و سیاس�تمدار ایرانی ودبیر کل حزب اتحاد 
ملت،  وی اهل طارم زنجان و نماینده مجلس شش�م 

وعضو جبهه مشارکت ایران اسلامی بود.
وی بعن�وان یک اصلاح طلب مدافع کلیت سیاس�ت 

های خارجی دولت و جریان اصلاح طلب میباشد
وی درتوئیتر خود نوش�ته است: تصویب cft آزمونی 
موف�ق برای حف�ظ مناف�ع مل�ی وتوجه ب�ه اقتصاد 
ومعیش�ت مردم توس�ط رئیس ونماین�دگان مجلس 

دانست وبابت این توفیق به آنها تبریک گفت.

نبویان : امریکا دربرجام ازآقای ظریف تعهد گرفت که  �
هرچه غنی س�ازی20 درصد داریم از بین ببریم و 3سال 

است که یک گرم 20درصد تولید نکرده ایم

 ش�کوری راد: سال گذشته اس�رائیلی ها دو سرباررا  �
کش�تند و 500کیل�و ازم�دارک  هس�ته ای آن دوران را 
ازای�ران دزدیدند که دلالت بر فعالیت هس�ته ای ایران 
تا قبل از س�ال 2009 داش�ت و دیدیم که نتانیاهو با آن 

مدارک یک شو اجرا کرد

 نبویان : دربرجام دولت  دیپلماسی ذلیلانه را در پیش  �
گرفت ودیپلماسی قرآنی را زیر پا گذاشت

 شکوری راد: برجام سایه جنگ را از سرایران برداشت  �
، برجام توسط کشورهای5+1 برما تحمیل شد

دبی�ر کل حزب اتحاد ملت افزود: با برجام توانس�تیم  �
اجم�اع جهانی را به امریکا بکش�انیم این هم دس�تاورد 

است و باید بین اروپا و امریکا شکاف ایجاد کنیم.

 ش�کوری راد: چی�زی که ما ازدس�ت دادی�م قابلیت  �
تولید بمب هسته ای بودومن قبول دارم که داشتن سلاح 
هسته ای بازدارنده است اما اینکه بخواهیم این ترس را 

دردشمن ایجاد کنیم چقدر باید از مردم هزینه کنیم.

نبویان : متاس�فانه برجام امکان دسترس�ی به مناطق  �
نظامی ما را به دش�من داد وای�ن درحالی بود که مذاکره 

کنن�دگان اصل�ی ما حت�ی یک بار ه�م متن برج�ام را 
نخواندند و بند 74 تا 78 برجام مربوط به دسترس�ی به 

مناطق نظامی کشوراست.

 ش�کوری راد: برجام سایه جنگ را ازسرما برداشت و  �
این کاربسیار بزرگی بود انجام شد اما ما برجام را با خون 

و دل پذیرفتیم چون انتخاب بین بد و بدتر بود.

نبویان : امروزتحریم ها حدود 50 درصد افزایش یافته  �
ودانش هسته ای را ازدست دادیم و تورم 80 درصد شده 

وهیچ رابطه بانکی با کشورهای دنیا نیزنداریم.

نبویان: متاسفانه امروزخانه ای نیست که بیکارنداشته  �
باشد وکارخانه ها تعطیل ش�ده است واگربه گفته آقای 
روحانی تورم 40درصد را تحویل گرفته امروزتورم بالای 

80 درصد است.

 نبوی�ان : خروجی لایحه fatf یعنی مجرم ش�ناختن  �
مدافعان حرم وتحویل حاج قاسم سلیمانی است و کشور 

را به ناامنی می کشاند.

درپای�ان این مناظره فرصتی برای پرس�ش و پاس�خ  �
دانشجویان اختصاص یافت اما علی شکوری راد با عنوان 
اینکه فقط تا ساعت 20 می تواند حضور یابد، بدون پاسخ 
به سوالات جلسه را ترک کرد که واکنش دانشجویان را 

در پی داشت.

درمناظره برجام  وCFT دانشگاه بین الملل امام خمینی قزوین مطرح شد:

 دکتر شکوری راد اصلاح طلب: 

برجام توسط کشورهای
 ۵+۱ برما تحمیل شد

 دکترسید محمود نبویان عضو جبهه پایداری:

برجام یعنی
ازبین رفتن اقتصاد کشور
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زاهدی استاندار قزوین به همراه جمعی از مسوولان اقتصادی استان از شرکت 
کشت و صنعت طاچین بازدید کرد و در جریان آخرین وضعیت این مجموعه 

تولیدی قرار گرفت.
عبدالمحمد زاهدی در حاشللیه این بازدید با اشللاره به اینکه شرکت کشت و 
صنعت طاچین به عنوان یک الگوی موفق در عرصه صنعت محسوب می شود 
اظهار داشت: طرح ها و برنامه های این واحد تولیدی می تواند در دستور کار 

دیگر واحدهای فعال استان قرار گیرد. 
وی افزود: ما به عنوان نماینده عالی دولت در استان برای حل مسائل و مشکات 

این واحد تولیدی از هرگونه همراهی و مساعدتی دریغ نخواهیم کرد. 
استاندار قزوین تاکید کرد: سیاست دولت توجه ورونق تولید و تشویق صاحبان 
صنعت و کمک به واحدهای صنعتی است که امیدواریم با تصمیمات اتخاذ شده 

بتوانیم گام های مهمی در این راستا برداریم.
مهنللدس آرش جعفرزاده مدیر کارخانه کشللت و صنعت طاچین هم ضمن 
خوشللامدگویی به حاضران رمز موفقیت این شللرکت را کار و تاش مضاعف 
دانست و گفت:در سیکل تولید همواره تاش شده نگاه علمی و دقیقی بر روی 
مسللائل مهمی همچون اصاح نژاد سللیب زمینی داشته باشیم و این موضوع 
باعث شده است تا در مسیر صادرات به اقصی نقاط دنیا با شناخت بیشتری از 

ذائقه مشتری خود وارد شده و موفق عمل کنیم. 
وی با تاکید بر اینکه قصد داریم امسال در مناطق آبگرم و آوج به بحث ثکثیر 
مسللتقیم سللیب زمینی بپردازیم و با تمرکز بر روی صنایع تبدیلی و استمرار 

کیفیت به اهدف ترسیم شده دست یابیم خاطرنشان کرد: 
بحث بسته بندی هم یکی از موضوعات مهم در حوزه تولید و صادرات محسوب 
می شود که سعی کرده ایم بر اساس ذائقه بازار همواره در دستور کار قرار دهیم.

مهندس جعفرزاده ذخیره 60 هزار تن سللیب زمینی را در انبارهای شللرکت 
کشت و صنعت طاچین اقدامی استراتژیک خواند و تصریح کرد:این کار سبب 

ثبات قیمت خواهد شد و از بالارفتن قیمت جلوگیری خواهد کرد. 
در ادامه مهنللدس حمیده زرآبادی نماینده قزویللن، البرز و آبیک در مجلس 

شورای اسامی و مهندس پرزحمت رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت از 
خدمات بی وقفه خانواده محترم جعفرزاده قدردانی کرده و برای یاری رسللانی 

روزافزون به این واحد تولیدی و صادراتی قول مساعد دادند.
مهندس جعفرزاده مدیرعامل شرکت کشت و صنعت طاچین در حاشیه این 
بازدید هم در جمع خبرنگاران اظهار داشت: شرکت تحت مدیریت طاچین از 
سال 84 و با هدف صادرات تاسیس شد که در حال حاضر ۵۵0 نفر به صورت 
مستقیم و حدود 6 هزار نفر به صورت غیرمستقیم در این واحد تولیدی مشغول 

به کار هستند. 
وی تصریح کرد:این شللرکت به صورت شبانه روزی و در تمام روز هفته تولید 
خود را ادامه می دهد؛ زیرا هدف ما بازارهای صادراتی اسللت و باید به تعهد و 

زمان به کشورهای هدفمان پایبند باشیم. 
مدیرعامل شرکت کشت و صنعت طاچین اضافه کرد: شرکت به دو خط تولید 
خال سیب زمینی نیمه سرخ منجمد و چیپس سیب زمینی مجهز است و این 

دو خط روزانه بیش از ۵00 تن سیب زمینی مصرف می کنند. 
وی از کشت ۵ میلیون تن سیب زمینی در کل کشور خبر داد و افزود:4 درصد 

از کل تولید کشور در اختیار شرکت کشت و صنعت طاچین است. 
مهندس جعفرزاده ادامه داد:ما واحدی هستیم که با کمترین وابستگی به خارج 
از کشور فعالیت می کنیم و توانسته ایم با ارزآوری به اقتصاد کشور کمک کنیم. 
مهندس جعفرزاده از صادرات محصولات شرکت طاچین با برند باتو به کشورهای 
عراق،افغانستان،آسیای میان،عمان،قطر و حتی چین خبر داد و گفت: مفتخریم 
که توانسته ایم در کشور عراق باتو را به عنوان برند اول مطرح کنیم و امیدواریم در 

سایر کشورهای هدف صادراتی هم شاهد این موضوع باشیم.
وی با اشاره به اینکه هدف ما ارتزاق حال و تولید و اشتغالزایی است و در مسیر 

اعتای اقتصاد کشور از هرگونه کوششی دریغ نخواهیم کرد؛
 از تعامل ارگان های دولتی استان با شرکت قدردانی کرد و یادآور شد: همراهی 
همه مدیران و در راس آنان مهندس زاهدی استاندار قزوین سبب شده است تا 

با کمترین دغدغه در عرصه صادرات پیشتاز باشیم.

مهندس افشین پیرنون: 

میانگین سنی ناوگان حمل و نقل
 را از 2۱سال به ۱۸سال کاهش  پیدا 

کرده است 
به گزارش خبرنگارهفته نامه نسللیم قزوین ازقزوین، افشین پیرنون درنشست 
خبری به مناسبت روزحمل ونقل د رمحل کنارگذراتوبان زنجان، قزوین برگزار 
شد،اظهارداشت:هم اکنون اداره راهداری قزوین دارای 28۱ دستگاه ماشین آلات 

راهداری است که 2۱دستگاه امسال به این تجهیزات اضافه شده است.
وی افزود:سللال جاری میانگین سللنی ناوگان را از 2۱سال به ۱8سال کاهش 

داده ایم تا کارآرایی ماشین آلات افزایش یابد.
این مسئول بیان کرد: 300نفر نیروی راهداری درفصل زمستان و درغیرفصل 
زمستان 200 نیرو با اداره کل راهداری فعالیت دارند، اول دی ماه همرمان با آغاز 

فصل زمستان به عنوان روز راهدار شناخته شده است.
وی بیان کرد: سال گذشته 72نقطه حادثه خیز برای رفع حوادث آشکارسازی 
کردیم، در سللال جاری ۱2نقطه برای اصاح هندسی درنظرگرفته شده که تا 

پایان سال 2 نقطه رفع حادثه می شود.

وی ابرازکرد: هزینه نگهداری راه های استان قزوین سالیانه ۵00 میلیارد تومان 
اسللت که 2تا 6درصد هزینه سللاخت راه های قزوین باید برای نگهداری راهها 

هزینه شود که البته تا به امروز 20درصد محقق شده است.
وی گفت: سال گذشته پنج میلیاردتومان هزینه برای بهسازی آزادراه قزوین- 
رشللت اختصاص یافت که سللطح رویه راه ها دربرخی نقاط قابل قبول نیست، 
امیدوارم با اختصاص هزینه بیشتربتوانیم خدمات رسانی بیشتری داشته باشیم.

پیرنون اذعان کرد: بسیاری ازتصادفات درجاده بویین زهرا به دلیل وجود تقاطع 
غیراسللتاندارد است که مردم ازاین مسیرها استفاده می کنند، زمانی که ما این 
تقاطعات را می بندیللم با اعتراض مردم مواجه می شللویم، 
امیدواریم با ایجاد دوربرگردان های مناسللب بتوانیم از آمار 

تصادفات را کاهش دهیم.
مدیرکل راهداری وحمل ونقل جاده ای اسللتان قزوین افزود: 
3۱مجتمع بیللن راهی هم اکنون درحللال ارائه خدمات به 
شللهروندان دراستان اسللت و ۱7مجتمع درحال ساخت و 
برای ۱2 مجتمع هم موافقت اصولی صادر شده که سه مورد 
درآزاد راه قزوین رشللت ودومللورد در آزادراه قزوین زنجان 

قرار دارد.
پیرنون اضافه کرد: متاسللفانه عزمی برای ساخت مجتمع و 
ارائه خدمات وجود ندارد و بسللیاری به دنبال ارزش افزوده 
این مجوزها هسللتند، البتلله با افرادی که ایللن مجوزها را 
دریافت کرده اما استفاده نمی کنند برخورد می شود و کسی 

حق خرید و فروش این مجوزها را ندارد.

صبح جمعه؛

وزیر راه طرح حفاظ بتنی
مسیر قروین به تهران را افتتاح کرد

پروژه حفاظ بتنی با تکنولوژی بلوک مفصلی در محور قزوین به تهران در لاین 
شمالی توسط وزیر راه و شهرسازی افتتاح شد.

به گزارش خبرنگارما، محمد اسللامی وزیر راه و شهرسللازی صبح روز جمعه 
وارد قزوین شد و مورد استقبال عبدالمحمد زاهدی استاندار قزوین، نمایندگان 

استان در مجلس شورای اسامی و جمعی از مسئولان استان قرار گرفت.
محمد اسامی در بدو ورود خود به استان قزوین طرح نیوجرسی بلوک مفصلی 

حد فاصل آزادراه قزوین - کرج به طول 72 کیلومتر را افتتاح کرد.
مهران قربانی قائم مقام و رئیس اداره راه در امور ایمنی راههای کشور در حاشیه 
این مراسم در گفتگو با خبرنگار مهراظهار کرد: با نصب نیوجرسی در جاده های 

استان شاهد کاهش چشمگیر سوانح در محورهای مواصاتی بوده ایم.
وی افزود: به دلیل حجم بالای ترافیک و ایجاد سطح ایمنی بالاتر در جاده ها 
و کاهش تلفات و خسارات جرحی، نصب نیوجرسی در جاده ها در اولویت قرار 

گرفته است.
قربانی بیان کرد: 700 کیلومتر نیوجرسی در کشور اجرا شده که این طرح به 

مسافت 70 کیلومتر با ۵0 کیلومتر در مسیر قزوین به تهران اجرا شده است.
اسللتان قزویللن دارای 6 هزار و 700 کیلومتر راه اسللت که یللک هزار و 300 

کیلومتر آن بزرگراه، آزادراه و جاده های اصلی است.

در بازدید استاندار قزوین و هیات همراه از شرکت کشت و صنعت طلاچین مطرح شد؛

»باتو« برندی که در بازارهای جهانی می درخشد 

حمله پلنگ به یک جوان 23 س�اله  او را راهی 
بیمارستان کرد

به گزارش نسیم  ازقزوین، این حادثه روز گذشته در روستای صَفَرِین الموت 
غربی رخ داد.

به گفته مهدی رسللولی مدیر بیمارسللتان شهید رجایی، مصدوم پس از یک 
عمل جراحی، همچنان در بیمارستان بستری است و حال عمومی وی خوب 
اسللت. شهریور ماه امسال نیز در پی حمله یک قاده پلنگ به کشاورزی در 

روستای آکوجان الموت  یک جوان چوپان مجروح و روانه بیمارستان شده بود.
کار مطالعاتی شناسللایی پلنگ در اسللتان قزوین در سال 87 آغاز و اولین گونه این حیوان در اواخر سال 88 در منطقه 

الموت غربی رصد شد.
الموت غربی و شرقی به همراه طارم سفلی واقع در شهرستان قزوین در شمال این استان از زیستگاه های پلنگ هستند.

یک منبع آگاه در مصاحبه با شاخص خبر داد:

کشف جسد زن جوان در زمین های کشاورزی  
روستای حسن آباد کلج 

 خبری مبنی بر کشف جسد زن جوانی در جاده ایستگاه گاز زمین های کشاورزی 
حسن آباد کلج قزوین در فضای مجازی منتشر شد.

یک منبع آگاه در گفت وگو با خبرنگار شاخص، ضمن تایید این خبر اظهار کرد: 
گزارشی از سوی اهالی روستا مبنی بر کشف جسد یک زن به پلیس اعام شد.

وی افزود: با حضور نیروی انتظامی در محل، جسد به پزشکی قانونی منتقل شد تا هویت وعلت مرگ او مشخص گردد و اکنون 
موضوع در دست بررسی قرار دارد.  این منبع آگاه گفت: این جسد تازه است و احتمال می رود طی دو یا سه روز است که در زیر 
خاک در محل جاده ایستگاه گاز زمین های کشاورزی حسن آباد کلج پنهان شده است. وی بیان کرد: هنوز اطاعات دقیقی در 

خصوص هویت جسد و علت مرگ او وجود ندارد و اطاعات تکمیلی پس از بررسی ها اعام می شود.

روی خط حادثه

رییس کل دادگستری استان قزوین:

ازهرپن�ج ش�هروند قزوین�ی ی�ک 
نفردردستگاه قضا پرونده دارد 

رییللس کل دادگسللتری اسللتان قزویللن که 
دردیدارمردمی درمسللجد توحیدسللخن می 
گفت اظهارداشللت: همه ما از مردم تا مدیران 
دربرابرجامعه مسئول هستیم وباید تمام سعی 
و تللاش خود را برای آگاه سللازی مردم و رفع 
مشکات جامعه به کار ببندیم ودرعزل و نصب 
مدیللران باید به اصل شایسللتگی وارزش های 
اسامی توجه کرد ونباید تنها نگاه های سیاسی، 

حزبی وجناحی دراین امردخیل باشد.
وی افللزود: درحللال حاضللر بلله دلیل ضعف 
دانش حقوقی مردم سوء استفاده هایی توسط 
سودجویان وکسانی که از خاء های قانونی آگاه 
هستند، صورت می گیرد که برای جلوگیری از 
این موارد چاره ای جز افزایش سللطح اطاعات 

حقوقی مردم نداریم.
رییس کل دادگستری استان قزوین تاکید کرد: 
متاسفانه امروزه با انتشللار یک پیام در فضای 
مجللازی نه تنها مردم عللادی بلکه حتی وکا 
و قضات نیز فریب می خوردند که این نشللان 
دهنده ناآگاهی مردم و کم کاری در تحقیق و 

پرس وجو است.
وی در ادامه اظهار داشللت: متاسللفانه امروز به 
خاطرهمین بللی دقتی ها وبللی احتیاطی ها 
درروابط اقتصادی، تجاری واجتماعی ازهرپنج 
شهروند قزوینی یک نفردردستگاه قضا پرونده 
دارد و حللدود چهار هزار نفر پشللت میله های 

زندان های قزوین حضور دارند.
وی بللا تاکید بر کاهش میزان مهریه ها گفت: 
علی رغم همه تاش های دسللتگاه قضایی در 
جهت کاهش طاق ها در قزوین اما متاسفانه 
میزان طاق در این استان با این پیشینه غنی 
فرهنگی نگران کننده است و بسیاری از طاق 
ها به دلیل طمع هایی اسللت که ازمهریه های 
سللنگین ایجاد می شود وما به این باور رسیده 
ایم که مهریه زیاد موجب فتنه درمیان خانواده 

ها می شود. 

تلنگر

آلللن پطروسللیان مسللئول هیئللت دوچرخلله سللواری 
درفدراسللیون دوچرخلله سللواری و ورزشللهای همگانی 
کشوردرحاشللیه مراسم سه شللنبه های بدون خودروکه 
پس ازدوچرخه سللواری عده ای ازعاقمندان به دوچرخه 
سللواری در مسللیر میدان میرعماد تا چهللار راه ولیعصر 
قزوین  برگزارشللد اظهارداشللت:هیئت دوچرخه سواری 
درحال حاضر در 3۱  اسللتان کشللورراه اندازی شده که 

همه آنها دارای کمیته فنی هستند.
وی اضافلله کرد:هیئللت دوچرخه سللواری و ورزش های 
همگانللی همچنیللن متولللی گردشللگری در طبیعت با 
دوچرخه اسللت وبا همکاری های ایجاد شللده تاش می 

کنیم تا فعالیتها تقویت شود.
پطروسللیان بیان کللرد: یکی از رویکردهللای ما ترغیب و 
تشویق مسئولان استانی است تا برای تامین زیرساختهای 
شللهری و توسعه فرهنگ دوچرخه سواری اقدام کنند که 
در این راسللتا بللرای ایجاد معابر ایمللن، تامین تجهیزات 
ترافیکی برای دوچرخه سواری و دوچرخه های اشتراکی 
و ارائه خدمات مرتبط با دوچرخه اقدام شللده و ما نیز در 

بخش آموزشی و تامین مربیان همکاری می کنیم.
وی اظهارداشللت: برخی استانها هم کمیته های همگانی، 
هیئت ها و انجمن و گروههای دوچرخه سللواری را فعال 

کللرده و با هم رقابللت می کنند که انجمن دوسللتداران 
دوچرخلله قزوین به عنللوان گروه برتر دوچرخه سللواری 
کشللور معرفی شده و توانسته در توسعه فرهنگ استفاده 
از دوچرخه همگانی در سایه رعایت اصول فنی و ایمنی و 

هنجارها موفق عمل کند.
پطروسللیان یادآورشد: خوشبختانه در حال حاضر دراکثر 
کان شهرها مسللیر دوچرخه ایجاد شده ولی بسیاری از 
آنها با اسللتفاده است ولی در شهر قزوین مورد استقبال 
مردم قرار گرفته هرچند مسللیرها کم است وباید توسعه 

یابد.
قزوین درردیف گروه های برتردوسللتداردوچرخه سواری 

قرار گرفته است
پطروسللیان بیان کللرد: قزوین درردیف گللروه های برتر 
دوسللتدار دوچرخه سواری قرار گرفته و شهردار قزوین از 
سللوی وزیر کشوردرزمینه های توسعه حمل و نقل پاک، 
مدیریت و نگهداری ناوگان اتوبوسرانی و بازسازی ناوگان 
فرسوده برترکشوری شده که این موفقیت ها آغازی است 
بر عملکرد موفق شللهرداری که دربرنامه راهبردی هیئت 
دوچرخه سللواری که تقدیم شهرداری می شود به عنوان 
»شللهردوچرخه« نامزد شود و حتی با ظرفیت ایجاد شده 
شللما می توانید با تاش یبشللتردرردیف »شللهرجهانی 

دوچرخه« هم قرار گیرید.

دختران کبدی کار قزوین در لیگ برتر شرکت می کنند �
تیم کبدی بانوان اسللتان در یازدهمین دوره مسابقات لیگ برتر باشگاه های 
کشور شرکت می کند.  به گزارش نسیم قزوین تیم کبدی بانوان اقبال قزوین، 
بعنوان نماینده اسللتان در یازدهمین دوره مسابقات لیگ برتر کبدی باشگاه 
های کشور شرکت می کند. نماینده استان دراین رقابت ها با تیم های ایام، 
گلسللتان، خراسللان رضوی، آذربایجان غربی، فارس، آلومینیوم اراک، آداک 
تهران، جهان پهلوان تختی و گیان هم گروه اسللت. یازدهمین دوره رقابت 
های لیگ برتر کبدی بانوان باشگاههای کشور طی روزهای ۵ تا 7 دی ماه در 

مجموعه ورزشی بعثت تهران برگزار می شود.

اردوی نهایی تیم ملی تنیس روی میز هوپس از فردا درقزوین برگزار  �
می شود

در آخرین مرحله اردوی آماده سللازی تیم ملللی تنیس روی میز هوپس، با 
شللرکت رضا شریعتی و تارا سللوری، زیر نظر محسن شیشه گرها سرمربی 
قزوینی از فردا در قزوین برپا می شود. این اردو از پنجم دی ماه به مدت ۱0 
روز در خانه تنیس روی میز قزوین برگزار می شود. تیم ملی تنیس روی میز 

هوپس ۱۵ دی راهی رقابت های آسیای میانه می شود.

میزای�ران،  � روی  تنی�س  مش�ترک  دراردوی  حضوردوقزوین�ی 
آذربایجان و قطر

فاطمه صفری پینگ پنگ باز قزوینی در اردوی مشترک مستعدین استعداد 
یابی تنیس روی میز با ورزشکاران آذربایجان و قطر تمرین می کند. زهرا نیاقی 
ها از قزوین هم به عنوان مربی تیم ملی در این اردوی اسللتعدادیابی شرکت 

دارد. این اردو از روز گذشته تا 9 دی ماه به میزبانی تهران برگزار می شود.

عیادت از محمد مهدی یعقوبی قهرمان کشتی المپیک و جهان �
با حضوررضا لایق دبیر فدراسللیون کشتی و جمعی از پیشکسوتان و گوش 
شکسللتگان استان و کشللور از محمد مهدی یعقوبی قهرمان اسبق کشتی 
المپیک و جهان عیادت شد. در این مراسم با اهدای لوح تقدیر از این پشکسوت 

کشتی به پاس مدال آوری ها و هدایت تیم ملی بعنوان مربی تجلیل شد.

مسئول هیئت دوچرخه سواری در فدراسیون ورزشهای همگانی کشور:

قزوین برای
 »شهر دوچرخه« نامزد شود

ین
زو

ا ق
یلن

س: ا
عک

خبرهای کوتاه ورزشی
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هم افزایی برای رشد و توسعه شهر معلم کلایه

نخستین نشست شللورای راهبردی و مشورتي رشد و توسعه شهر معلم کایه 
با حضور امام جمعه ، شهردار، اعضای شورا ي شهر و جمعی از فر هیختگان و 
بزرگان معلم کایه، شمس کایه، اسطلبر و اناده، پنج شنبه 22آذر از ساعت ۱9 

الی 23 در سالن اجتماعات شهرداری معلم کایه  برگزارشد .

 به گزارش خبرنگار نسیم قزوین ؛ درابتداي این  نشست  ضرغام قاسمي رئیس 
شو اي شهر معلم کایه و مهندس فدایي فر شهردار ضمن خیر مقدم به مدعوین 
و تشللریح مسائل و مشکات شهر معلم کایه و تشکر از مهمانان و دکتر مراد 
عنادی براي طرح ایده برگزاري این نشسللت خواستار همراهي و بهره گیري از 

ظرفیت هاي انساني شهر معلم کایه براي توسعه آن شدند .
 در ادامه این جلسه ؛ دکترعنادي با اشاره به پیگیري هاي بعمل آمده براي فراهم 
کردن مقدمات لازم براي برگزاري این نشست به تشریح جایگاه  فرهگي تاریخي 
الموت و شهرمعلم کایه پرداخت و ضمن تشکر از استقبال فرهیختگان حاضر در 
جلسه بر ضرورت هم افزایي ظرفیت هاي انساني شهر معلم کایه که در تهران 
، قزوین و سایر نقاط کشور هستند براي رشد و توسعه شهر معلم کایه و کمک 

به  دست اندرکاران اجرایي شهر تاکید کرد .

 در این جلسه حجت السام و المسلمین حسیني امام جمعه الموت شرقي نیز با 
استقبال از برگزاري این نشست و تشکر از مهمانان جلسه به سوابق تاش هاي 
صورت گرفته براي شهرشللدن معلم کایه اشاره کرد و ضمن تاکید برظرفیت 
هاي منطقه الموت وپتانسیل هاي موجود در شهر معلم کایه تاکید کرد با هم 
دلي و همراهي بزرگان شهر بتوان بر مشکات فراروي شهر غلبه کرد و به شوراي 

شهر و شهردار معلم کایه در اجرایي کردن برنامه هایشان کمک نمود.
 دراین جلسه هم اندیشی که به جهت رشد وتوسعه شهرمعلم کایه  برگزارشده 
بللود ، حاضرین با طرح نظرات و دیدگاههاي مهمانان دعوت شللده که همگي 
ازمتخصصان ومدیران مقیم تهران وقزوین  و اصالتا اهل معلم کایه ، شللمس 
کایه ،اسللطلبر و اناده بودند وقلب شان براي رشد و توسعه  زادگاه و سرزمین 

پدري شان  مي تپد ادامه یافت .

آیین تجلیل ازمعلولان نخبه و برجسته شهر قزوین با حضور نمایندگان مردم قزوین 
در مجلس شورای اسامی، شهردار،رئیس واعضای شورای شهروجمعی از مدیران 

شهری واستانی در سالن اجتماعات دانشگاه علوم پزشکی قزوین برگزار شد.
دراین مراسم از ۵6 نفرازمعلولان نخبه و برجسته درحوزه های علمی، ورزشی و 
فرهنگی وهمچنین 40 نفر ازاعضای هیات مدیره انجمن های مردم نهاد حمایت 

از معلولان تقدیر شد.
قرائت بیانیه مشترک تشکل های مردم نهاد وشهرداری قزوین به مناسبت روز 
جهانی معلولان از سوی رجبی مشاورشهردارقزوین در امورمناسب سازي فضاهاي 
شهري وزیرساخت ها وامضای بیانیه توسط نمایندگان مجلس شورای اسامی، 
شهردار، رئیس واعضای شورای شهر، اجرای نمایش طنزواجرای موسیقی وسرود 

توسط معلولان از جمله برنامه های این مراسم بود.
مدیریت شهری به دنبال ایجاد فرصت های برابربرای همه شهروندان است 

دکترصفری درآیین تجلیل ازمعلولان نخبه وبرجسللته قزوین گفت: دسترسی 
آسللان به معابر شللهری یکی ازابتدایی ترین خواسته اقشارآسیب پذیراست که 
شللهرداری های مناطق تاش می کنند این انتظللار به حق را محقق کنند، در 

همین راستا  ۱2 پیاده رو شهری قزوین در حال آماده سازی است.
وی اظهار کرد: مدیریت شللهری با سیاسللتگذاری هایی که از نیمه دوم سللال 
گذشته به طور محسوس دراین حوزه داشته به دنبال ایجاد فرصت های برابربرای 

جامعه توانمند معلولان هست.
وی اضافه کرد: بر اسللاس مصوبه شللورای پنجم شللهرقزوین، با اختصاص 20 
میلیارد ریال وتوزیع کارت های ویژه الکترونیک ازاین  پس جابجایی همه معلولان 

درشهرقزوین با ناوگان اتوبوسرانی شهرداری به صورت رایگان صورت می گیرد.
شللهردار قزوین افزود:همچنین یک دسللتگاه خودروی مللدرن ویژه جابجایی 
معلولان با 400 میلیون تومان اعتبار خریداری شللده که طی هفته های آینده 

دراختیار جامعه معلولان قرارخواهد گرفت.
صفری خاطرنشان کرد: مجموعه مدیریت شهری تمام تاش خود را خواهد کرد 
تا شعار »جهانی فراگیر با فرصت های برابر برای همه انسان ها« را درشهر قزوین 

اجرا کند تا شرایط زندگی در شهر برای معلولان سهل تر باشد.
وی بیان کرد: انتخاب مشاور امور معلولان درشهرداری در راستای توجه بیشتر 
به مشکات و نیازهای این گروه توانمند صورت گرفته و امیدواریم درحد امکانات 

وبضاعت خود بتوانیم برای تحقق انتظارت و خواسته های معلولان اقدام کنیم.
بوستان ویژه ورزش معلولان مناسب سازی می شود

حکمت اله داودی رئیس شللورای اسامی شللهرقزوین ازافزایش اعتبار در نظر 
گرفته شللده برای توانمندسازی معلولان دربودجه سللال آینده خبر داد وگفت 

بوستان ویژه ای  برای ورزش معلولان مناسب سازی خواهد شد.
وی افزود: دربرابرتوانمندی جامعه معلولان سرتعظیم فرود می آوریم. در شرایطی 
که کارخانه های قزوین به علت مشللکات موجود، یکی پس از دیگری تعطیل 
می شللوند، مجموعه کارخانه متعلق به گروه بهداشتی فیروز که توسط معلولان 
عزیز اداره می شللود؛ یکی از موفق ترین مجموعه های صنعتی کشوراست ولازم 

است فعالان حوزه صنعت از این مجموعه الگوبرداری کنند.
رئیس شللورای اسامی شللهر قزوین درخصوص توانمندسازی جامعه معلولان، 
گفت: شللورای اسللامی شللهر قزوین دراین رابطلله بودجه خوبی برای سللال 
جاری درنظر گرفته بود که برای سللال آینده این اعتبللار را افزایش خواهد داد 
و دراین زمینه ازنظرات مشللورتی نهاد های فعال در حوزه جامعه معلولان برای 

تصمیم گیری  موثرومفید می باشد.
داودی در ادامه به اقدامات انجام شده در حوزه مناسب سازی شهر برای حضور 
معلولان پرداخت و گفت: درارتباط با خدمات حوزه معلولان مصوبه ای داشتیم که 
طی آن استفاده از اتوبوس های درون شهری برای معلولان رایگان خواهد بود. در 

این زمینه 3400 کارت بلیط برای استفاده این عزیزان آماده کرده ایم.
وی افزود: لازم به ذکر اسللت؛ اتوبوس های درون شللهری خریداری شده که به 
ناوگان اتوبوسرانی شهراضافه شللده اندعاوه بربرخوردای از رمپ ویژه معلولان؛ 

هنگام توقف ارتفاع خود را نیز به 20 سانتی متر کاهش می دهند.
این مقام مسوول در ادامه گفت: فرصت های برابر در بخش های ورزشی کمرنگ 
است، به عنوان مثال عدم وجود فضاهای ورزشی مناسب در پارک ها برای استفاده 

معلولان؛ از دغدغه های مطرح شللده در این خصوص بود که مقرر شللد، یکی از 
پارک های سطح شهر به صورت ویژه برای جامعه معلولان مناسب سازی شود.

انتخاب مشاورشهرداردرحوزه معلولان قابل تقدیر است �
علیرضا وارثی، مدیر کل بهزیستی قزوین انتخاب مشاور شهردار درحوزه معلولان 
را قابل تقدیر و قدردانی دانسللت واظهار داشت : در راستای اجرای قانون جامع 
حمایللت ازحقوق معلولان مبلغ یک هللزارو صد میلیارد تومان اعتباربه مجلس 
پیشنهاد شده که ازنمایندگان مردم استان درمجلس درخواست حمایت درجهت 

تصویب این قانون را داریم.
تجلیل ازمعلولان نخبه با هدف شناس�اندن توانمندیهای معلولان  �

برگزار شد
محمد درافشانی، رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری قزوین 
گفت: مهم ترین هدف تجلیل ازمعلولان برجسته و نخبه، شناساندن توانمندی ها 

وپتانسیل های معلولان و آسیب مندان به آحاد جامعه است.
درافشانی درحاشیه این مراسللم درگفتگوبا خبرنگارصدا وسیمای مرکز قزوین 
گفللت: حمایت خللود را برای متبلورسللاختن ظرفیت هللای خاموش معلولان 

درجامعه ادامه خواهیم داد.
وی اظهارکرد: به جهت تردد سللهل و آسللان معلولان دراین برنامه ۱0 رمپ از 

سوی دانشگاه علوم پزشکی قزوین ایجاد شد.
درافشللانی افزود:امیدوارم این مراسللم مقدمه ای شللود تا تمام مراکز عمومی، 
فرهنگی، ادارات دولتی وخصوصی برای تردد سللهل و آسللان معلولان، مناسب 

سازی شوند.
اهداء لوح تقدیراستانداربه مجموعه مدیریت شهری �

عبدالمحمد زاهدی، اسللتاندارقزوین ازمجموعه مدیریت شهری قزوین به دلیل 
حمایت وفعالیت جدی درحوزه معلولان با ارسللال لوح تقدیر، تشللکروقدردانی 
کرد. این لوح تقدیر توسللط گروسی فرماندارالبرز ووارثی مدیرکل بهزیستی به 

نمایندگی ازاستانداربه شهردارقزوین  اهداء شد. 

مهندس فرشاد محمد حسینی شهردار آبیک شد
 در جلسلله  اعضای شللورای اسللامی شللهر آبیک که با دسللتور انتخاب 
شللهردارجدید  برگزار شد با ۵ رای مهندس فرشاد محمد حسینی شهردار 
فعلی شهر آبگرم را به عنوان گزینه مورد نظر خود به عنوان شهر دار جدید 

آبیک انتخاب کردند.
در این جلسلله صورتجلسه انتخاب مهندس فرشاد محمد حسینی به عنوان 
گزینه شللهردار آبیک تنظیم و برای طی مراحل قانونی به فرمانداری شللهر 

ستان آبیک ارسال گردید.
 یللادآور می گللردد که مهندس فرشللاد محمد حسللینی در روزمه فعالیت 
خود مسللئولیت شهرداری دانسفهان را به همراه داشته و در حال حاضر نیز 

شهردار شهر آبگرم است. 
لازم به ذکر است؛  عضویت در هیئت مدیره سازمان همیاری های شهرداری های استان قزوین و دبیری هیئت کشتی 

استان قزوین از دیگر سوابق محمد حسینی است.

استقرار ۱9 سرمایه گذار خارجی در شهرک های 
صنعتی استان قزوین

 
مهندس خانپور مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی استان قزوین در حاشیه 
بازدید رایزنان بازرگانی و اقتصادي سفارت هفت کشور خارجی در ایران در مرکز 
خدامت فن آوري و کسب و کار کاسپین گفت:این سرمایه گذاران در شهرکهاي 

صنعتي کاسپین، لیا وحیدریه به فعالیت می پردازند.
وی یادآور شد: سرمایه گذاران خارجی حاضر در شهرک های صنعتی قزوین از 
کشورهای آلمان، ترکیه، کره جنوبی، لهستان، ایتالیا، کانادا، آلمان، هندوستان، 

ترکیه، فرانسه، اردن،عراق وپاکستان هستند. 
خانپور افزود: ۱2 واحد درشهرک صنعتی کاسپین، 6 واحد درشهرک صنعتی لیا 

و یک واحد در شهرک حیدریه مستقر هستند ومحصولات تولیدي این شرکتها رو ماشین لباس شوئي و ظرفشویي، فولیهاي 
خودرو، بطري از پلي اتیلن، مواد پلي اورتان، مواد اولیه داروهاي شیمیایي، داس و درگز، پارچه و پرده توري، پیستون خودرو، 

تسمه خودرو، ورق کارتن چند لا، شیر استریلیزه وپنیر سفید ایراني، ورقهاي فشرده چوبي با روکش پي وي سي برشمرد.

حسن قربان نژاد

 مصاحبلله شللما با هفتلله نامه 
نسللیم قزوین که فرموده اید نمایندگان فعلی در حد اسللتان 
قزوین نیسللتند! انگیزه ای شد تا این یاداشت را صرفا به عنوان 
یک شللهروند عادی و فاقد وابسللتگی به نهاد و جریانی خاص 
تحریر کنم. از نگاه اینجانب سخن شما دلایل متعددی داشت 
من جمله اشللاره به شکسللت خود، ناکارآمدی جریان حاکم 
بر اسللتان، نگرانی از تکرار وضعیت موجللود در آینده و طرح 

کاندیداتوری برای انتخابات مجلس آینده.  
اتفاقللا یکللی از دلایل شکسللت جنابعالللی و همفکرانتان در 
انتخابات مجلس گذشته این نوع تفکر و ادبیات بود که هزینه 

فرصت اصاح را در بین توده مردم مرتبا افزایش داد. 
براسللتی اگر فرضا گفته شما درسللت هم باشد، عملکرد چه 
کسللانی و کدام خواص چنین نمایندگانی را به مجلس راه داد 
و چرا مردم اقبالی به آن افرادی که شللما فکر می کنید لایق 

بودند، نشان ندادند و رای نیاوردند؟
 همان اوایل ثبت نام کاندیداها شنیدم جلسه ای به نام ائتاف 
اصولگرایان تشکیل شللده است. به یکی از دوستان که در آن 
جلسات حضور فعال داشت گفتم با این ائتاف و تفرقه آشکار 
و اظهللار نظرهای افراد که خود را بدو ثبللت نام پیروز مطلق          
می پنداشتند، شکست کاندیداهای مطرح اصولگرا در انتخابات 
قطعی اسللت و بارها درباره دلایل این شکسللت انواع تحلیلها 

انجام گرفته که بسیاری به واقعیات نزدیک بود.
تحمیللل نظریه )حمایت بخش عظیمی تحللت عنوان ائتاف 

اصولگرایان اسللتان( از چندکاندید باعث صرف انرژی و ریزش 
رای شللخصی شللد که یک دوره نماینده و شانس پیروزی او 

طبق آرا بدست آمده بیشتر از دیگران بود. 
ائتافی با نام خواصی از مردم اسللتان که در برابر سیل عظیم 
کاندیداهای خود نه اسللتراتژی داشللتند و نه تاکتیک و تمام 
کرسیهای استان را در خبرگان و مجلس یکجا می خواستند، 

باعث شکست سنگینشان گردید. 
جناب سردار هنوز کسللی به این سئوال در هیچ کجای ایران 
اسامی پاسخی نداده که هزینه های گزاف چندصد میلیونی 
وگاها میلیاردی برای نماینده ای که فقط 4 سال قرار است در 
مجلللس با حقوق متعارف به قول خودش خدمت کند، از کجا 

و برای چه اهدافی تامین می شود؟  

آیا تاکنون فکر کرده اید که با هزینه های میلیونی و بر باد رفته 
تبلیغات کاندیداهای محترم اسللتان چند شللرکت و کارخانه 
نیمه ورشکسللته در منطقه را می شللد سللرپا نمود و اشتغال 
ایجاد کرد؟ به چند جوان ایستاده در نوبت، وام ازدواج پرداخت 
نمود؟ آیا کاندیداها پیش خود جایگاهی از مردم هم ترسللیم 
نموده اند؟ مردمی که همیشه پیروز میدان انتخابات بوده اند و 
همه چیزشان را برای انقاب و حفظ نظام و تبعیت از رهبری 
تقدیم نموده و می کنند و در مقابل این مسئولان هستند که 
همواره شرمنده مردم بوده و خواهند بود.حضرتعالی که از هم 
اکنون اعللام آمادگی برای مجلس بعدی نموده اید بدانید در 
صورت عدم شللناخت خواسته های به حق مردم و آشنایی با 
مطالبللات نوین جوانان و درک واقعیات انکار ناپذیر جامعه که 
شللاید مورد پسندتان هم نباشد، و با وضعیت کنونی جریانات 
شناخته شده اصولگرا و اصاح طلب و آرایش سیاسی حاکم بر 
استان پیش بینی تکرار تجربه سالهای قبل کار دشواری نیست. 
شما به عنوان یک دلسوز نظام و جانباز و آزاده مورد احترام، به 
نمایندگان هر چه که هستند حداقل در سخنرانیهایتان کمک 
نمائید و این گونه توانمندی خود را به رخ بکشید و شک نکنید 
در راس این جریان خواصی همچون شللما تنها مطلع نیستید 
بلکه عامل و مقصرید و چنین برداشتهایی از نمایندگان فعلی 

برای آینده قطعا هزینه ساز خواهد بود. 
نیکوست بجای ایراد به نمایندگان فعلی، با تغییر روش به فکر 
شخصیتی باشید که با سرمایه گذاری صحیح بر روی او بتوانید 
آن نماینده ای را که از دید شما در حد و اندازه استان قزوین 

هست به مجلس بفرستید.   

خبر

آقای کریم حبیبی انبوهی مدیر کل سابق دفتر امور 
روستایی استانداری قزوین در صفحه اینستاگرام خود 

با عنوان »دستفروش ها را بیابیم« نوشت :
پیرمرد دسللت فروش شلللوار گرم کن بلله اندازه من 
نداشت. اصرار مي کرد که اگر چند دقیقه صبر کنی 

مي روم برایت می آورم. 
گفتم: صبر مي کنم.

پس اینجا بشین، هر کس آمد بگو 2۵ تومن
چشم.

کسي نیامد جز یکي از اعضای سابق شورای شهر که 
با خنده گفت: 

آقای مدیر کل شغل جدید مبارکه!
تشللکر کردم، گفتم به آقاي شللهردار بگللو هوای ما 

دستفروش ها را داشته باشه.
درهمین زمان پیرمرد نفس زنان برگشت.

چند تا فروختي؟
هیچي! 

ولي خودم ۵ عدد به نیت ۵ تن برای ۵ نفر مي خرم.
 نسیم قزوین ؛ فضای مجازی دیگر مانند گذشته فقط 
برای تفریح و پر کردن اوقات فراغت نیست بلکه امروز 
تبدیل به فضای حقیقی زندگی شللده است ، کنش 
وواکنللش های که هللرروز در فضای مجازی شللاهد 
هستیم موید این موضوع است که هیچ فعلی و عملی 
از مللردم پنهان نمی ماند، حتی در بازارچه خرید ویا 
بازدید یک نماینده مجلس از کمرگ و یا مسللئول و 
امام جمعه یک شهر، جامعه ناظرهمه فعل و انفعالات 
ماسللت.  انتشللار این مطلب توسللط مدیرکل سابق 
امورروسللتایی اسللتانداری که خودش هم  روزگاری 
مسئول روابط عمومی استانداری بود چند پیام داشت 
پیام اولش این بود که مسئولین نباید تافته جدا بافته 
ازمردم باشللند وباید همانند آنهللا درکوی وبرزن آمد 
وشد داشته وازبازار روزهای که مردم عادی خرید می 
کنند خرید کنند وهم شکل وهم رنگ جماعت باشند 
که این نظرودیدگاه درمرام ومسلک بنیان گذارکبیر 
انقاب وخادمین حقیقی مردم تبلورداشللته اسللت 

وخوب است به عنوان فرهنگ درآیِد.
پیللام دومللش این اسللت که این دسللت فروشللان 
عزیزکاسللبی خوبی ندارند و بازارشللان کسللاد است 
باید بیشللترمورد توجه مسئولان، شللهردارو شورای 
شللهرقراربگیرند وشهرداری دراین اوضاع واحوال باید 
زمینه کاسللبی حال را دربازارروزمناسللب برای آنها 

فراهم کند.

دستفروش ها را بیا بیم سخنی با سردار سرافراز جناب آقای فرج اله فصیحی رامندی
آوای شهر

با تلاش سازمان فرهنگی و ورزشی شهرداری قزوین:

ازمعلولان نخبه و برجسته شهر قزوین  تجلیل شد
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درمراسمی با حضورمدیرعامل شرکت مادرتخصصی ساخت وتجهیز مراکز بهداشتی 
و درمانی وزارت بهداشت، عملیات اجرایی بزرگترین پروژه درمانی 700 تختخوابی 

در قزوین اغاز شد.
به گزارش خبرنگار ما، درمراسللمی با حضورمجید احمری مدیرعامل شللرکت مادر 
تخصصی ساخت وتجهیز مراکزبهداشتی ودرمانی وزارت بهداشت، دکترمنوچهرمهرام 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی قزوین، علی فرخزاد معاون عمرانی استاندار، پیرمرادی 
مدیرکل دفتر فنی استانداری و مسعود حق لطفی مدیرکل راه و شهرسازی استان، 
ساخت بیمارستان 700 تختخوابی در شهرک کوثر و شمال غربی شهر قزوین آغاز 

شد.
یوسفی معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه علوم پزشکی قزوین در مراسم آغاز 
عملیات اجرایی پروژه گفت: این بیمارسللتان درزمینی به مساحت 80 هزارمترمربع 
سللاخته می شللود و با تامین همه نیازهای درمانی به عنوان یک بیمارستان جامع 

تلقی می شود.
وی افزود: فاز اول این بیمارسللتان با 60 میلیارد تومان هزینه درمدت دوسللال اجرا 
می شللود وامیدواریللم درصورت تامین بموقع منابع مالی ایللن مرکز بزرگ درمانی 

درحداکثر 4 سال آماده بهره برداری شود.
یوسفی تصریح کرد: این بیمارستان دارای بخش های داخلی، جراحی، اطفال، زنان 
و زایمان، روان درمانی، اورژانس، ال دی آر، واحدهای زایمان تک تخته، سی سی یو 

و ای سی یو و سایر بخش های مورد نیاز است.

ساخت این بیمارستان یکی از آرزوهای دیرین مردم قزوین بود 	•
علی فرخزاد دراین مراسللم اظهارداشت: برای احداث این بیمارستان ضمن توجه به 
نکات فنی، اسللتاندارد بودن ساخت وساز به دسترسی آسان شهروندان وسایر نقاط 

از اتوبان هم فکرشده است.
وی بیان کرد: نزدیکی ودسترسی سریع وآسان به آزاد راه قزوین به تهران و قزوین 
به زنجان، قرارگرفتن درمحدوده دوشهرک مینودروکوثر، تامین فضای مناسب برای 

طرح توسعه ازدیگر ویژگی های مکان یابی این بیمارستان است.
معللاون عمرانللی اسللتانداری قزوین یادآورشللد: سللاخت ایللن بیمارسللتان یکی 

ازآرزوهللای دیرین مردم بود که با پیگیری رئیس دانشللگاه علوم پزشللکی قزوین، 
استاندارونمایندگان توانسللتیم ردیف ملی برای آن بگیریم وکارسریعتر آغازخواهد 

شد.
فرخزاد افزود: با سللاخت این بیمارستان 700 تختخوابی سرانه تخت بیمارستانی از 

۱.3 تخت به ازای هریک هزارنفربه دو تخت افزایش خواهد یافت.
وی افزود: هشت هکتارزمین برای ساخت این بیمارستان بزرگ پیش بینی شده که 

فاز اول آن دردو سال ساخته می شود.
فرخزاد یادآورشللد: برای ساخت فازاول بیمارستان 60 میلیارد تومان هزینه خواهد 

شد.

تلاش درجهت تامین نیازهای درمانی نیم قرن آینده درقزوین 	•

 دکترمهرام درحاشیه آغازعملیات اجرایی فاراول ساخت بیمارستان 700 تختخوابی 
قزوین گفت: رویکرد ما تامین نیازهای بهداشللتی ودرمانی مردم استان تا دهه های 

آینده است تا شهروندان هیچ نگرانی دراین زمینه نداشته باشند.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی قزوین تصریح کرد: با اجرای طرح های زیربنایی مانند 
سللاخت مراکز ناباروری، آموزش مهارت های بالینی، آزمللون الکترونیک به عنوان 
سومین مرکز بزرگ دانشگاهی کشورونیزرادیوتراپی که فقط برای تامین دودستگاه 
آن 23 میلیارد تومان لازم اسللت نیازهای درمانی استان قزوین را در۵0 سال آینده 

هم تضمین کنیم.
مهرام در ادامه در خصوص وضعیت تخت های بیمارسللتانی دراستان گفت: درحال 
حاضر ۱880 تخت دولتی، خصوصی وآموزشللی داریللم اما حدود ۱۵00 تخت هم 

کمبود داریم که باید این وضعیت را بهبود بخشیم.

وی بیان کرد: شاخص تخت بیمارستانی در استان ۱.4۵ صدم است که باید به سرانه 
استاندارد 2.6 تخت برای هرهزارنفربرسیم.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی قزوین یادآورشد: با ساخت بیمارستان 700 تختخوابی 
در قزوین وضعیت سرانه تخت بیمارستانی به دو تخت درهرهزارنفرخواهد رسید وبا 

اجرای این طرح می توانیم به استاندارد کشوری نزدیک شویم.
مهرام اظهارداشت: اعتبارات بیمارستان 700 تختخوابی بصورت ملی است و در کنار 
آن از اعتبارات وزارتخانه هم اسللتفاده می کنیم وامیدواریم درحداکثر 4 تا ۵ سللال 

آن را به بهره برداری برسانیم.
وی گفت: این بیمارسللتان دارای بخش های جراحللی، اطفال، زنان و زایمان، روان 
درمانی، اورژانس، ال دی آر، واحدهای زایمان تک تخته، سی سی یو وای سی یو و 

سایربخش های مورد نیاز است.
مهرام بیان کرد: بیمارستان 700 تختخوابی قزوین در 68 هزارمترمربع مساحت در 
9 بلوک مجزا در 7 طبقه با 400 میلیارد تومان اعتبار سللاخته خواهد شد و اجرای 
این پروژه مهم که بزرگترین پروژه درمانی پس ازانقاب است ضمن تامین نیازهای 
درمانی اسللتان یکللی از دغدغه های دیرین مردم نیز در بخش بهداشللت و درمان 

برطرف خواهد شد.
 بیمارس�تان 700 تخت خوابی بزرگترین پروژه درمانی پس از انقلاب 	•

اسلامی در قزوین است 
مهندس احمری مدیرعامل شللرکت مادر تخصصی توسعه و تجهیز مراکزبهداشتی 
و درمانی و تجهیزات پزشللکی کشوروکارفرمای این پروژه نیز، گزارشی از اقدامات و 

آماده سازی ها وهمچنین موضوعات فنی بیمارستان ارایه داد.
بیمارستان 700 تختخوابی، بزرگترین پروژه درمانی پس از انقاب اسامی دراستان 
قزوین اسللت که با زیربنای 67هزارو 973مترمربع، درهفت طبقه، با اسللکلت بتنی 

اجرا می شود و آیین کلنگ زنی آن در دهه فجر سال ۱39۵ برگزار شد.
مهندس احمری در پاسللخ به سللئوال خبرنگار نسللیم قزوین که از او پرسید  نوید 
افتتاح این پروژه را چه زمانی به مردم قزوین خواهید داد، گفت: انشللاء الله با توجه 
به ردیف ملی که برای اجرایی  این پروژه درنظرگرفته شللده است طی 4 تا ۵ سال 

آینده به بهره برداری خواهد رسید.

طی مراسمی با حضور مسئولان صورت گرفت؛

آغازعملیات اجرایی احداث بیمارستان 700تخت خوابی در قزوین

انا لله و انا الیه راجعون
ارتحال فقیه مجاهد و فرزانه

 حضرت آیت الله  العظمی هاشمی شاهرودی
 رییس فقید مجمع تشخیص مصلحت نظام

 را به پیشگاه حضرت امام زمان ) عجج(، مقام عظمای ولایت ، 
ملت ایران وهمه شیعیان جهان تسلیت عرض می نماییم 

هفته نامه نسیم قزوین 

تفاهم نامه سلله جانبه استانداری، راه و شهرسازی و شهرداری محمدیه 
برای احداث جاده دسترسی ناحیه شهری مهرگان به قزوین با  اعتبار۱۵ 

میلیارد تومان به امضا رسید.
شللهردار محمدیه در این جلسلله کلله با حضور مهنللدس علی فرخزاد 
معاون عمرانی اسللتانداری، مهندس مسللعود حق لطفی مدیرکل راه و 
شهرسللازی، مهندس ایرج زاهدپور مدیرکل دفتر شللهری استانداری، 
مهندس پیمان پیرمرادی مدیرکل دفتر فنی اسللتانداری، رضا گروسی 
فرماندار شهرسللتان البرز و اعضای شورای شهر و تنی چند از مسوولان 
در شللهرداری محمدیه برگزار شللد، از ناحیه شهری مهرگان به عنوان 
یکی از دسللتاوردهای انقاب و بزرگ ترین طرح مسکن مهر در کشور 
یاد کرد و گفت: پس از سللاخت این شهرک، اکنون حدود ۵0 هزار نفر 

جمعیت درآن ساکن هستند.
دکتر مریم نخستین، یکی از مشکات ساکنان ناحیه شهری مهرگان را 
تردد اهالی این شهر به قزوین اعام کرد و با بیان اینکه استقرار ایستگاه 
عوارضللی ودریافللت عوارض برای مللردم و رانندگان تاکسللی که بعضا 
چندین بار در این مسللیر در رفت و آمد هستند، مشکل ساز شده بود، 
جابجایی ایسللتگاه عوارضی را یکی از درخواست ها و مطالبات مردمی 

این شهر که مدت هاست مطرح است، برشمرد.
وی بیان کرد: با پیگیری انجام شللده مشخص شللد جابجایی ایستگاه 
عوارضی هزینه سنگینی به دنبال دارد و شرکت آزادراه ها نیز مسوولیت 
آن را نمی پذیرفت و به دلیل هزینه سللنگین، طرح جابجایی قابل اجرا 

نبود.
شللهردار محمدیه با بیان اینکه در پی این موضوع، پس از بررسی چند 
طرح دیگر، قرار شد با امضای تفاهم نامه سه جانبه و با کمک استانداری 

و راه و شهرسازی بتوانیم طرح دیگری را اجرا کنیم.
دکتر نخستین یادآورشد: با حمایت مسوولان استان تفاهم نامه ساخت 
جاده دسترسللی امروز امضاء می شود و به زودی با انتخاب پیمانکار، با 

برآورد اولیه ۱۵ میلیارد تومان، فاز اجرایی طرح آغاز خواهد شد.
این مقام مسوول در خاتمه سخنانش گفت: تاش می کنیم با کمترین 
تملک و هزینه بتوانیم مسللیر ۵ کیلومتری این جاده را به سرعت و در 

کمتر از ۱8 ماه آماده بهره برداری کنیم.
معاون عمرانی استانداری قزوین نیز در این جلسه گفت: شهرک مهرگان 
به عنوان یک ناحیه منفصل برای ما اهمیت بسللیاری دارد و همواره در 

پی آن هستیم که مشکات و نیازهای ساکنان آن را برطرف کنیم.
مهندس علی فرخزاد، شللهرک مهرگان را نمونه ای مناسللب از تعامل 
شللهرداری با دولت دانسللت و اظهار داشللت: ناحیه شهری مهرگان به 
عنللوان ناحیه منفصل شللهری برای مللا اهمیت بسللیاری دارد و باید 

مشکات و نیازهای ساکنان آن را برطرف کنیم.
وی با بیان اینکه شهرک مهرگان این ظرفیت را داشت که به عنوان یک 
شللهر جدید مطرح شود اما در آن مقطع امکانش فراهم نشد، افزود: در 
حال حاضر با سکونت بیش از ۵0 هزار نفر در فاز اول این پروژه، توانسته 
به عنوان یک نمونه موفق در سللاخت مسللکن مهر مطرح شود که باید 

زیرساخت های آن به خوبی مهیا شود.
معاون عمرانی استانداری قزوین یادآور شد: یکی از مشکات مردم شهر 
محمدیه و ناحیه شللهری مهرگان، وجود عوارضی در مسیر این نواحی 
به شهر قزوین بود که هزینه های سنگینی را برای شهروندان به همراه 

داشت و باید برای رفع این مشکل، تدبیری صورت می گرفت.

مهندس فرخزاد، از مهندس ایرج زاهدپور شهردار وقت محمدیه که در 
شورای سوم و چهارم، کلید احداث ناحیه شهری مهرگان را زد، نام برد 
و با تاکید بر اینکه امروز باید به درخواست های مردمی در این خصوص 
رسیدگی کنیم، بیان کرد: در شورای تامین مسکن هم جلسات متعددی 
با شورای عالی شهرسللازی برگزار شد و چون امکان جابجایی عوارضی 
نبود، گزینه های زیادی مورد بررسللی شللد و در نهایت سللاخت جاده 

دسترسی در دستور کار قرار گرفت.
مهندس فرخزاد همچنین به مختصات احداث این طرح هم اشاره کرد 
و گفت: طول این مسللیر ۵ کیلومتر است و اعتباری معادل ۱۵ میلیارد 
تومان هزینه نیز برای مسیر جدید مهرگان به قزوین پیش بینی شده و 

احداث آن در مدت ۱8 ماه عملیاتی خواهد شد.
وی ادامه داد: حداقل تملکاتی که باید در مسیر احداث این جاده انجام 
بگیرد توسللط اداره کل راه و شهرسللازی قزوین،  شهرداری محمدیه و 

استانداری قزوین، مطابق تفاهم نامه  ها انجام خواهد گرفت.

معاون عمرانی استاندار افزود: امسال ۱۱ میلیارد و ۵00 میلیون تومان و 
سال قبل ۱۵ میلیارد تومان از محل ارزش افزوده به محمدیه اختصاص 
یافت و امیدواریم این اعتبارات بتواند بخشللی از نیازهای عمرانی شهر 

را رفع کند.
وی در خاتملله اظهار امیدواری کرد؛ پللس از این تفاهم نامه و انتخاب 
پیمانللکار ذیصاح، عملیات احللداث این طرح آغاز شللود و اجرای آن 

رضایتمندی مردم و ساکنان این شهر را به دنبال داشته باشد.
مدیرکل راه و شهرسازی استان نیز در این جلسه گفت: با توجه به عدم 
موافقت برای جابجایی محل عوارضی در آزادراه قزوین – زنجان توسط 
بخش خصوصی و سایر دلایل مربوط به آن، پس از پیگیری های انجام 
شده و موافقت وزارت راه و شهرسازی، مقرر شد راه دسترسی جداگانه 

ای بین ناحیه شهری مهرگان و قزوین احداث شود.
مهندس مسللعود حق لطفی افزود: این مسللیر با اعتبارات وزارت راه و 
شهرسازی و سازمان ملی زمین و مسکن و به صورت تسهیات نقدی و 

غیر نقدی احداث خواهد شد.
وی اضافه کرد: به این ترتیب مقرر شد که این جاده دسترسی در قالب 
تفاهم نامه ای در راسللتای تکمیل موضوع آماده سللازی ناحیه شهری 
مهرگان بین این اداره کل، استانداری قزوین و شهرداری محمدیه منعقد 

شده و شهرداری محمدیه به عنوان مجری آن را به اجرا درآورد.
مهندس حق لطفی با بیان اینکه طول مسیر در حدود ۵ کیلومتر بوده و 
حاشیه کانال آب رسانی یا حاشیه دکل های برق به عنوان گزینه های 
مورد نظر برای احداث آن در حال بررسللی و مطالعه می باشللد، عنوان 
کرد: با توجه به این تفاهم نامه، شللهرداری محمدیه مکلف است ضمن 
انتخاب مشللاور، سایر مراحل اجرایی عملیات را نیز مورد پیگیری و اقدام 

قرار دهد.
گفتنی است؛ در این جلسه همچنین مهندس زاهدپور، مهندس پیرمرادی، 
گروسللی و همچنین بیات و کاظمی از اعضای شللورای شهر محمدیه در 

خصوص اجرای این طرح، نقطه نظرات خود را بیان کردند. 
شایان ذکر اسللت؛ در خاتمه این جلسه تفاهم نامه سه جانبه استانداری، 
اداره کل راه و شهرسللازی استان و شهرداری محمدیه برای احداث جاده 

دسترسی ناحیه شهری مهرگان - قزوین به امضا رسید.

توسط شهردار محمدیه، استانداری قزوین و راه و شهرسازی استان؛ 

تفاهم نامه احداث جاده دسترسی شهرک مهرگان به قزوین امضاء شد


